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BU yıl okul öncesi (anasınıfı) ve ilkokul
birinci sınıfa başlayan öğrencilere
yönelik uyum eğitimi sürüyor.
Program kapsamında öğrencilerin
öğretmen ve arkadaşlarıyla zaman
geçirmesi ve tanışma etkinlikleri
düzenleniyor. � 10’da

2024-2025 Adli Yılı açılış töreninde
konuşan İzmir Cumhuriyet Başsavcısı
Fahri Mutlu Tosun, yargı hizmetlerinin
etkili, verimli ve hızlı yürütülmesi için
çalıştıklarını söyledi. Suçla mücadelenin
artarak sürdüğünü belirten Tosun, yargı
bağımsızlığı vurgusu yaptı. � 4’te

FUARIN üçüncü gününde Volkan Konak
rüzgarı esti. Karadenizli sanatçının
sevilen parçalarına eşlik eden
ziyaretçiler muhteşem bir müzik ziyafeti
yaşadı. Konak, seslendirdiği Ege
şarkılarıyla da gönülleri fethetti. � 12’de

Mesaj yüklü
adli yıl açılışı

OKULDA İLK ZİL
uyum için çaldı

‘En çok barışa
ihtiyacımız var’

3 EYLÜL 2024 SALI
4 TL

‘Kuzeyin Oğlu’
yine mest etti

Deniz patlıcanlarının Körfez temizliğinde önemli bir rol oynayabileceğini
belirten uzmanlar geniş çaplı çalışma yapılması gerektiğini dile getirdi

İZMİRBalıkçı İş Adamları Derneği Başkanı
Mehmet Şahin Çakan’ın Ege Telgraf’a
değerlendirdiği “Körfez’deki kirliliğe deniz
patlıcanları çözüm olabilir” önerisi geniş
yankı uyandırmıştı. Ege Üniversitesi’nden
Doç. Dr. Mustafa Tolga Tolon, Çakan’ın
önerisine destek verdi. Tolon, “Deniz
patlıcanı, diğer adıyla deniz hıyarı, Körfez
tabanındaki organik maddeleri tüketerek
temizliğe katkı sağlıyor. Bu canlılar,
organik maddeyi dönüştürerek diğer deniz
canlılarına besin haline getiriyor ve
böylece ekolojik dengeyi koruyor” dedi. 
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DENGEYİ KORUYOR

DAHAgeniş çaplı projeler üretilmesi
gerektiğini vurgulayan Tolon, “Bütünleşik
bir çalışma yapmak gerekir. Bakanlıklar,
yerel yönetimler, üniversiteler, bilim
insanları, iş insanları, mesleki odalar ve
STK’lar bu çalışmaya dahil olmalıdır” 
diye konuştu. Su Ürünleri Yetiştiricileri
Üretici Merkez Birliği Genel Sekreteri
Buket Yazıcıoğlu da, “Adeta gönüllü
temizlik fabrikası deniz patlıcanının
avlanılmasıyla birlikte denizlerin eskisi
gibi temiz kalması mümkün değildir”
ifadelerini kullandı.  � 5’te
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KOCA MAHALLE
DIKEN USTUNDE
Buca Metrosu için yapılan tünel çalışması hat üzerindeki bazı binalarda
hasara yol açarken mahallelinin endişeli bekleyişi sürüyor

TUĞBA Çelik’in
‘Muhafazakar
Edebiyat
Kanonu’
eserinin
önsözünde Edip
Cansever’in
‘İnsan yaşadığı
yere benzer’
dizesini
hatırlatan
‘İnsan okuduğu
kitaplara
benzer’

cümlesini okuyunca başlığa
taşımadan edemedim. Çelik
araştırmasında, 1950’lerden bu
yana edebiyat öğretiminde görülen
muhafazakar çizginin devamlılığını
tartışıyor. � 8’de

Kapı vizesi uygulaması ile Türk akınının yaşandığı Yunan Adaları,
seyahatseverler için bu yazın en popüler destinasyonları arasına girdi

SEYAHATSEVERLERİN yeni gözdesi.
Çeşme Limanı’ndan hareket eden Blue
Sapphire, Yunan Adaları’na sefer
yapan tek kruvaziyer gemisi. Yaz
sezonunda başlayan ve ekimin ikinci
haftasına kadar devam eden turlarla
Yunanistan’ın Rodos, Leros, Samos ve
Kos adaları ziyaret ediliyor. � 2’de

SOLUGU ‘KOMSU’DA ALDIKSOLUGU ‘KOMSU’DA ALDIKSOLUGU ‘KOMSU’DA ALDIKSOLUGU ‘KOMSU’DA ALDIKSOLUGU ‘KOMSU’DA ALDIKSOLUGU ‘KOMSU’DA ALDIKSOLUGU ‘KOMSU’DA ALDIKSOLUGU ‘KOMSU’DA ALDIKSOLUGU ‘KOMSU’DA ALDIKSOLUGU ‘KOMSU’DA ALDIKSOLUGU ‘KOMSU’DA ALDIK
TEK KAPI VİZESİ 

İLKNUR ŞAHİN

ilknursahin09@gmail.com

Hoş geldin eylül!
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METİN AYDINOĞLU

Arzuman ile Albayrak'a
saygılarımla dostlukla

11
aydinoglumetin@hotmail.com

Korkunç itiraf!
TORBALI’DA üç vatandaşı
gasbedip iki kişiyi öldüren,
bir market çalışanını da
yaralayan Bülent Şengün,
ifadesinde tüm bu suçları
uyuşturucu parası 
bulmak için işlediğini 
itiraf etti.� 3’te
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SAHALAR GICIR
HAYDİ SPORA…
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BUĞRA
TOKMAKOĞLU 

‘Kimse kimseye
iftira atmasın’
İZMİR’İN simge kent olduğuna
dikkati çeken Büyükşehir Belediye
Başkanı Cemil Tugay, "İzmir’in sanki
kötülüğü isteniyor. Muhalefet
olduğumuz için, ‘CHP’li belediyelerin
olduğu şehir böyle’ demek için. 
Hoş değil, bu siyaset tarzını terk
etmemiz lazım” dedi. � 7’de
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KONAK Belediyesi ve Konak Kent
Konseyi tarafından Dünya Barış Günü’ne
özel ortak açıklamada konuşan Başkan
Nilüfer Çınarlı Mutlu, “Tüm insanlığın
ihtiyacı olan eşitlik, adalet, özgürlük,
hak ve hukuk temelli bir barışı sağlama
isteğiyle buradayız” dedi. Etkinlikte
barış güvercinleri uçuruldu. � 6’da

‘İnsan okuduğu 
kitaplara benzer’

ÖZELÖZEL
HABERHABER

TÜNELİ kazan ‘köstebek’ makinesi Konak’a bağlı Atilla
Mahallesi’nde bazı binalara hasar verirken mahalle
sakinleri endişeli. 470 numaralı sokakta bulunan
binada oluşan hasardan dolayı sorumlu firma,
apartman sakinlerini otele yerleştirmeyi teklif etse de 
vatandaş evini bırakmak istemiyor. � 3’te

AVLANMASI BÜYÜK RİSK
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Türkiye’de
yaşanan
ekonomik

belirsizlikler ve genel
fiyatlardaki artışlar
seyahat severlerin
tercihlerini etkiledi.
Türkiye’de popüler
tatil merkezlerindeki
yüksek fiyatlar ve
sosyal medyadan
yapılan fahiş
fiyatlarla ilgili
yakınmalar yakın
coğrafyadaki yurt
dışı destinasyonlara
olan ilgiyi artırdı.

Yunanistan’ın bu
yıl yeniden başlattığı
kapı vizesi
uygulaması ile vize
sorunu yaşayan Türk
seyahat severler, 10 gün
süreli Yunan Adaları
seyahatlerinde
kolaylaştırılmış vize
uygulamasından
yararlanarak seyahat
edebiliyorlar.

Yunan Adaları kapı
vizesinin yalnızca tek bir
adada geçerli olması
nedeniyle birden çok adaya
aynı sezonda ya da aynı
zaman diliminde seyahat
etmek isteyenler alternatif
seçeneklere yönelmeye
başladı.

Tek Yunan Adası kapı vizesiyle dört
adayı ziyaret edebileceğiniz kruvaziyer
turları ise Türk seyahat severlerin yeni
gözdesi. 

Selectum Blu Cruises’ın Çeşme
Limanı’ndan hareket eden Blue Sapphire
gemisi, Çeşme’den Yunan Adaları’na
sefer yapan tek kruvaziyer gemisi. Yaz
sezonunda başlayan ve Ekim’in ikinci
haftasına kadar devam eden kruvaziyer
turları ile Yunanistan’ın Rodos, Leros,
Samos ve Kos adaları ziyaret ediliyor.

Adalar arasındaki ulaşım gece
yolculuğuyla yapıldığından gün ve zaman
kaybı olmadan adaları keşfetme imkânı
bulunuyor. Aynı gemi yılın farklı
dönemlerinde Ürdün ve Mısır’ı içeren tur
paketleri de sunuyor.

KEYİFLİ YUNAN ADALARI
Tek kapı vizesiyle birden fazla Yunan

Adası’nı ziyaret eden kruvaziyer
turlarında iki tip tur paketi bulunuyor.
Her hafta düzenli kalkış yapılan turların
biri 4 gecelik bir diğeri ise 3 gecelik
programa sahip. 4 gecelik turda 4 Yunan
Adası (Rodos, Kos, Leros, Samos), 3
gecelik turda ise 3 Yunan Adası (Rodos,
Kos, Leros) ziyaret ediliyor.

Rodos: Yunanistan’a bağlı 12 Ada İdari

Bölgesi’nin
en büyük adası ve
merkezi olan Rodos,
Ege Denizi’nde
Marmaris’in tam
karşısında
konumlanıyor. Ada
günümüzde turizmle
geçimini sağlıyor.

Adanın merkezi olan Eski Rodos
şehri, eski ve yeni şehir olarak ikiye
ayrılmış durumda. Surlarla çevrili Eski
Rodos, şövalyeler döneminden Bizans’a,
Osmanlı’dan modern Yunanistan’a kadar
birçok farklı dönemin izlerini taşıyan
camileri, kiliseleri, kaleleri, taş mimari
yapıları ile ziyaretçilerini etkileyen bir
merkez.

Şövalye Hastanesi olarak kullanılan
Rodos’un en görkemli yapılarından biri
olan bina günümüzde Arkeoloji Müzesi
olarak kullanılıyor. Surlarla çevrili olan
eski şehir bölgesi UNESCO Dünya
Kültürel Mirası Listesi’nde. Eski şehrin
daracık taş sokaklarında çok sayıda
dükkân, mağaza, restoran, kafe ve
taverna bulunuyor. 

Adadan hediyelik eşya almak
isteyenler için çok sayıda farklı seçenek
adanın eski şehir bölgesinde bulunuyor.
Rodos’ta görülmesi gereken yerlerden

biri de Lindos. Ada
merkezine yaklaşık 50
km mesafede bulunan
köy, adanın en popüler
ziyaret noktalarından
biri.

Lindos, beyaz
badanalı evleri kübik

evleri, sardunyalarla bezenmiş Ege
mavisi renkli pencereleri ve eşeklerin
geçtiği daracık sokakları ile muhteşem
bir durak. Lindos’u tepeden
görebileceğiniz Akropolis ve Lindos
Kalesi uğrayabileceğiniz yerlerden.

Kos: Yunanistan’da Türk nüfusun en
yoğun yaşadığı yerlerden olan Kos
(İstanköy), kendinizi Ege kasabasında
hissedebileceğiniz bir turizm merkezi.
Ada merkezinde tarihi dokuyu

görebileceğiniz, cami ve kiliselerin
yan yana sıralandığı tarihi sokaklar ve
meydanlarda çok sayıda keyifli
mekân, kafe, restoran ve mağaza
bulunuyor.

Hipokrat’ın adası olarak da bilinen
Kos’ta Asklepion Antik Kenti
Hipokrat’ın izlerini görebileceğiniz
tarihi bir durak. Adını sağlık tanrısı
Asklepion'dan alan bu yer, o dönemde
hastaların dini ritüellerle şifa

bulmasını sağlayan bir yerdi. Kos
merkezdeki
Hipokrat ağacı,
yüzlerce yıldır
ziyaretçilerini
ağırlıyor.

Leros: Leros,
Türkiye’de az
bilinen Yunan
Adalarından biri.
Yemyeşil
tepelerle çevrili
Leros,
zeytinlikleri,
masmavi denizi,

deniz kıyısında sıralanan tavernaları ile
otantik bir atmosfere sahip. Geleneksel
köyleriyle ünlü olan ada daha çok tekne
tutkunlarının ve yelkencilerin ziyaret
ettiği bir kaçış rotası. 

Bodrum Cup gibi organizasyonların da
uğrak noktası olan Leros, sakinliğiyle ve
huzurlu atmosferi ile her türlü sıkıntı ve
stresten uzaklaşabileceğiniz bir durak.

Samos: Uzun yıllar boyunca Osmanlı
Devleti’nin susam ihtiyacını karşıladığı
için Türkçede Sisam ismiyle anılan
Samos Adası, Kuşadası ve Seferihisar’ın
karşı yakasında konumlanıyor.

Türkiye’ye en yakın Yunan
adalarından biri olan Samos’un plajları
adanın dört bir yanında sıralanıyor.
Yemyeşil dokusuyla Samos’un Karlovasi,
Kokkari ve Pisagor yerleşimleri adada en
çok ziyaret edilen noktalardan. Adanın
merkez limanı olan Vathi ise diğer
yerleşim yerleriyle karşılaştırıldığında
daha sakin ve sessiz bir konumda.
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Kapı
vizesi uygulaması

ile Türk akınının

yaşandığı Yunan Adaları,

Türk seyahat severler 

için bu yazın en popüler

destinasyonları arasına girdi.

Tek kapı vizesi ile dört farklı

Yunan Adası’nı keşfetme

imkanı seyahat severlerin

yeni gözdesi
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İzmir’de taksi şoförü
Arif K.’yı gasbettikten
sonra tabanca ile öldüren
Bülent Ş., daha
sonra yoldan
geçen hafif ticari
aracı gasbetti.
Hafif ticari araç
ile Torbalı Fevzi
Çakmak
Mahallesi'ne
giden Bülent Ş.
soygun yapmak
için bir markete
girdi. Marketi
soymak istediği sırada
kendisine engel olmaya

çalışan 16 yaşındaki İlayda
Aygar'ı da 3 el ateş ederek
vurdu. Algar ağır

yaralanırken,
olay yerinden
kaçan Şengün
bu kez
tabanca ile
ATM'den para
çeken Engin
K.'yı
gasbettikten
sonra tabanca
ile vurarak
öldürdü.

Şengün, hafif ticari araç ile
Gümüldür'e gittiği sırada

polis ekipleri tarafından
yakalandı. Markette silahlı
saldırıya uğrayan İlayda

Aygar, olay
yerine gelen
sağlık ekipleri
tarafından
Dokuz Eylül
Üniversitesi
Hastanesi'ne
kaldırıldı.
Burada
tedaviye
alınan talihsiz
kızın yoğun

bakıma alındığı ve
durumunun ağır olduğu

bildirildi.
Hafif ticari araç ile

Gümüldür'e kaçtığı sırada,
kovalamaca sonucu
Menderes İlçe Emniyet
Müdürlüğü Suç Önleme ve
Soruşturma Büro Amirliği
ekipleri tarafından
yakalanan Bülent Ş.’nin
üzerinde arama yapıldı.
Şüphelinin üzerinde
'ecstasy' olarak bilinen 13
uyuşturucu hap ele
geçirildi. Şüphelinin
olayları gerçekleştirdiği
sırada uyuşturucu madde
kullandığı belirlendi. (DHA)

Gasp, soygun, cinayet: 2 ölü, 1 yaralı 

Yunanistan itti, 
Türkiye kurtardı
Aydın'da, Sahil Güvenlik Komutanlığı
koordinesinde yürütülen çalışmalar
çerçevesinde Ağustos ayı içerisinde,
Yunanistan tarafından geri itilen 29'u
çocuk toplam 178 düzensiz göçmenin
kurtarıldığı belirtildi. Aydın'ın Didim ve
Kuşadası açıklarından lastik bot veya
can salları ile Yunanistan'a geçmeye
çalışan düzensiz göçmenlere yönelik
çalışmalar aralıksız devam ediyor.
Yunan sahil güvenliği tarafından geri
itilerek ölüme terk edilen düzensiz
göçmenler için yapılan çalışmalar,
Ağustos ayında da hız kesmezken, 1-30
Ağustos tarihleri arasında toplam 178
düzensiz göçmen kurtarıldı. (İHA)

Ekipler devrilen 
ağaçları kaldırdı
Manisa’da şiddetli yağış vatandaşlara
zor anlar yaşattı. Sağanak yağış
Şehzadeler ilçesinde de çok sayıda
ağacın devrilmesine ve dalların
kırılmasına neden oldu. Şehzadeler
Belediyesi Park ve Bahçeler
Müdürlüğü ekipleri, sağanak yağış
sonrası ilçede devrilen ağaçları ve
kırılan dalları kaldırarak olabilecek
bir tehlikenin önüne geçti. Şehzadeler
Belediye Başkanı Gülşah Durbay,
şiddetli yağıştan etkilenen
vatandaşlara geçmiş olsun
dileklerinde bulundu. Başkan Durbay,
“Şiddetli sağanak yağıştan ilçemiz de
etkilendi. Ekiplerimiz, bazı
mahallelerimizde devrilen ağaçlar ve
kırılan dalları kaldırarak olabilecek
kazaların önüne geçti” dedi. (İHA)

İki feci kazada 
1 ölü, 14 yaralı
Muğla'nın Yatağan İlçesi Kavak
Mahallesi’nde meydana gelen iki ayrı
kazada 1 kişi hayatını kaybetti, toplam
14 kişi yaralandı. H.D. isimli şahıs
kullandığı 48 BB 8511 plakalı özel
halk otobüsü devrildi. Kazada 6 kişi
yaralandı, 1 kişi hayatını kaybetti.
İkinci kaza ise yine Kavak
Mahallesi’nde meydana geldi. E.S
isimli şahsın kullandığı ve ilk kaza için
bölgeye giden 48 ABF 269 plakalı
ambulans, Yatağan istikametine
yaralı taşıdığı sırada kazaya karıştı. 4
aracın karıştığı zincirleme kazada ise
8 kişi yaralandı. (İHA)

İzmir ulaşımında büyük rol oynayacak Buca
Metrosu yapımı, Üçyol Metro güzergahındaki
tünel açma çalışmalarıyla sürüyor.
Tüneli kazan ‘köstebek’
makinesi Konak’a bağlı Atilla
Mahallesi’nde bazı
binalara hasar verirken
mahalle sakinleri
yaşanan süreçten
dolayı endişeli. 470
no’lu sokakta
bulunan
binada oluşan
hasarlardan
dolayı inşaattan
sorumlu firma
apartman
sakinlerini otele
yerleştirmeyi teklif
etse de vatandaş evini
bırakmak istemiyor.
Firmanın 30 Ağustos
tarihinde bina sakinlerine binayı
tedbiren boşaltmaları gerektiğini
duyurmasına rağmen ev sahipleri imzasız bir
kağıtla ve belediye yetkililerinin garantisi
olmadan harekete geçmeme kararı aldı.
Vatandaş, ne Konak ne de Büyükşehir Belediyesi
yetkililerinin mahalleye gelerek yaşanan durumla
hiç ilgilenmediklerinden şikayetçi. 

“NEREYE GİDELİM?”
Apartman sakinlerinden İde Karaaslan,

yaşadıkları sıkıntılı süreci anlatırken “Evimizi
ipotekle aldık. Bankaya borç ödüyoruz. Bana
evimin karşılığını versinler ki ben bankaya
borcumu ödeyeyim buradan öyle çıkayım. 15 gün

içinde karot testi sonuçları çıkacak. Söyledikleri
otele yerleşsek buraya geri dönüp

dönmeyeceğimiz belli değil. Karot
testinin sonucu olumsuz çıkarsa

evimize belki bir daha hiç
dönemeyeceğiz. 30
Ağustos tarihinde
çıkmamız gerektiğini

söylediler. Biz de 15
gün için düzenimizi

bozmak istemiyoruz.
Ne olacağını

bilmiyoruz. Bir
hafta on gün

içerisinde adliyeden
gelecekler. Oturup
oturamayacağımızı

söyleyecekler. Satsak
satamayız bankaya
borcumuz var” dedi.

“YER KABARDI”
Çalışmanın olduğu sokağın diğer

tarafında bulunan büfe işletmecisi Şükriye
Zeynel, dükkanının durumunu anlattı. Zeynel,
“Her gün yeni bir çatlakla karşılaşır hale geldik.
Yetkililer geldi çatlakları incelediler gittiler.
Yerde bulunan fayans bile çalışmalardan sonra
kabardı. Emek verdiğimiz dükkanımızın bu hale
gelmesi bizi üzüyor” ifadelerini kullandı. 

“KAPILAR KAPANMIYOR”
Bir diğer apartman sakini Mert Genç, “Alt

komşunun kapısı hiç kapanmaz olunca evini
terk etmek zorunda kaldı. Çatlaklar her geçen
gün artıyor. Daha ne kadar böyle devam edecek
bilmiyoruz. Yaparken yıktılar bizi evimizden

ettiler” dedi.

“YETKİLİ YOK”
Yaşanan sorunla ilgili olarak endişe

duyduklarını aktaran AK Parti Konak İlçe
Başkanı Mehmet Sait Başdaş da,
“Vatandaşlarımız ne yazık ki yetkili bulamıyor.
Belediye beceriksiz insanlara yetki verdiği için en
azından gidip vatandaşlarla görüşmeli. Dertlerini
dinlemeli. Vatandaşın evi çatlamış ortada yetkili
yok. Vatandaş belediyeyi arıyor, açmıyorlar.
Çünkü sorumsuzlar ve halktan kopuk haldeler.
Vatandaş bize geldi. Biz de onların sesini
duyurmaya çalışacağız. Gültepe’de bu sorun
yaşandığında evleri kamulaştıralım dediler.
Burada da çalışma hattı boyunca ya
kamulaştıracaklar ya da başka bir şekilde
vatandaşın sorununu çözecekler” dedi. 

İntikam cinayetinin faili yakalandı
Bayraklı’da yaklaşık bir hafta

önce kendisini omuzundan
bıçaklayan Muhammed Umut
Demirbuğa'yı (21) sığındığı
markette silahla öldüren,
kardeşi Ö.D.'yi (25) ve market
sahibi E.K.'yi (21) de yaralayıp
kaçan D.K. (20), polis ekipleri
tarafından yakalandı. Olay,
Cengizhan Mahallesi 1620/20
Sokak'ta meydana geldi.
Muhammed Umut Demirbuğa
kardeşi Ö.D. ile yolda yürürken
motosikletli bir kişinin silahlı
saldırısına uğradı. Saldırıda
Ö.D. bacağından yaralanırken,
Muhammed Umut Demirbuğa
yakınlardaki bir markete sığındı.
Demirbuğa'yı motosikletiyle

takip eden şüpheli, tabancayla
markete ateş açıp, kaçtı.

Çevredekilerin ihbarı üzerine
bölgeye polis ve sağlık ekipleri

sevk edildi. Başından yaralanan
Muhammed Umut Demirbuğa
ile hafif yaralanan kardeşi Ö.D.
ve market sahibi E.K.
ambulanslarla çevre hastanelere
kaldırıldı. Tedaviye alınan
yaralılardan Muhammed Umut
Demirbuğa doktorların tüm
çabasına karşın kurtarılamadı.
Asayiş Şube Müdürlüğü Cinayet
Büro Amirliği, Suç Analiz Büro
Amirliği ve İstihbarat Şube
Müdürlüğü’nün çalışmaları
sonucu D.K., suç aleti
tabancayla yakalandı.
Emniyetteki işlemlerinin
ardından adliyeye sevk edilen
D.K., tutuklanarak cezaevine
gönderildi. (DHA)
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Metrosu için yapılan
tünel çalışması hat

üzerindeki bazı binalarda

hasara yol açtı. Atilla

Mahallesi’ndeki bir binada

oluşan hasar mahalle
sakinlerini korkuttu

‘Yaparken yıktılar
evimizden ettiler!’
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“Suçlularla etkin
mücadeleyedevam”

AK Partili Çankırı
Karam’ı sahiplendi

AK Parti İzmir Milletvekili Ceyda
Bölünmez Çankırı, Aliağa Belediyesi
Pati Park Geçici Hayvan Bakımevinden
"Karam" ismini verdiği köpek yavrusunu
sahiplendi. Çankırı, sokak hayvanlarının
yerlerinin barınak olmadığını, sevgiyle
yaşayabilecekleri yeni yuvalarına
sahiplenme yöntemiyle
kavuşabileceklerini belirterek, şunları
kaydetti: "Hükümet olarak kuduz riski
taşıyan ve bulaşıcı hastalıklardan
muzdarip olan sokak hayvanları
yasasındaki amacı sahiplendirmektir.
Bu yasanın geçirilmesindeki en önemli
nedenlerinden biri de sokaklarda
maalesef yasaklı ırklar tarafından
saldırıya uğrayan vatandaşlarımızın
çoğunun yaşadığı problemler. Hayati
risk taşıyan, ölüme kadar giden ciddi
durumlar yaşadık. O yüzden hep
beraber bu sahiplendirme yasası
hepimiz için çok önemli. İnşallah
bundan sonra da vatandaşlık görevini
yerine getirir." Bu anlamdaki
çalışmalarından dolayı Aliağa
Belediyesine teşekkür eden Çankırı,
kentteki diğer belediyelere de ortak
hareket etme çağrısında bulundu. (AA)

İzmir Adliyesi'nde 2024-2025
Adli Yıl Açılışı Töreni düzenlendi.
Adliye girişindeki Atatürk büstüne
çelenk sunumuyla başlayan tören,
saygı duruşu ve İstiklal Marşı'yla
sürdü. Törene İzmir Valisi
Süleyman Elban, İzmir Cumhuriyet
Başsavcısı Fahri Mutlu Tosun,
İzmir Adli Yargı İlk Derece
Mahkemesi Adalet Komisyon
Başkanı Gökberk Sunal, İzmir
Barosu Başkanı Sefa Yılmaz,
adliyede görevli hakim, savcı ve
avukatlar katıldı. İzmir Cumhuriyet
Başsavcısı Fahri Mutlu Tosun,
yargı hizmetlerinin etkili, verimli ve
hızlı yürütülmesi için çalışmalar
yaptıklarını dile getirdi. Tosun,
"Yaklaşık 10 bin soruşturma
dosyamızda azalma var. Bu da şunu
gösterir. Öncelikli olarak önleyici
kolluk kuvvetlerinin daha etkin
hale gelmesindendir. Valimizin
talimatlarıyla il emniyet
müdürlüğümüzün çalışmalarıyla
birçok suç işlenmeden önlenmiştir.
Ayrıca tarafların uzlaşma
konusundaki konularını, uzlaştırma

büromuz tarafından barışçıl bir
şekilde sonuca vardırıyor" dedi.
Bilişim suçlarındaki artışa da
değinen Tosun, sözlerini şöyle
sürdürdü: "Geçen yıl bilişim
suçlarını soruşturmakla görevli 9
olan Cumhuriyet Savcı sayımızı, bu
sene 20 olarak belirledik.
Önümüzdeki süreçte de bilişim
suçlarıyla etkin mücadele
yapacağız. Aynı zamanda terör
örgütlerine yönelik
soruşturmalarımız da etkin bir

şekilde sürmektedir. Son 1 yıl
içinde terör örgütleriyle ilgili 900
soruşturma yaptık. Terör
örgütlerinin bir kısımları, yurt
dışına kaçarak kendilerinin
sahipleri olan emperyalistlere
hizmete devam etmektedir.
Özellikle yurt dışında ve
yakalanması olan bu şüphelilerle
ilgili 1 Cumhuriyet Başsavcımızı
yönlendirdik." Tosun, FETÖ'ye de
dikkati çekip, yargıdaki
yapılanmalarına da yönelik

çalışmalar yaptıklarını ifade
ederek, "Türk yargısı hiç olmadığı
kadar bağımsızdır. Suçlularla
yönelik etkin mücadeleye devam
edeceğiz" dedi. İzmir Adli Yargı İlk
Derece Mahkemesi Adalet
Komisyon Başkanı Gökberk Sunal
ise İzmir Adliyesi'ne yönelik terör
saldırısında yaşamını yitiren şehit
polis memuru Fethi Sekin ve
mübaşir Musa Can başta olmak
üzere tüm şehitleri andı. İzmir
Barosu Başkanı Sefa Yılmaz da
hukukun üstünlüğüne vurgu yapıp,
savunmanın bu nedenle önemine
değinerek, avukatların
sorunlarından bahsetti. (DHA)

Önceki dönem Gençlik ve
Spor Bakanı, AK Parti İzmir
Milletvekili Dr. Mehmet
Kasapoğlu Türkiye’nin çeşitli
noktalarında meydana gelen
orman yangınları ile ilgili bir
makale kaleme aldı. Kasapoğlu,
“Yeşil Vatanı Korumak: Orman
Yangınlarıyla Mücadelede
Türkiye'nin Kararlılığı” başlıklı
makalesinde; Yeşil varsa huzur,
ağaç varsa bereket, orman varsa
hayat var. Ormanlar, doğanın
kalbinde atan, hayatı besleyen
damarlar gibidir” dedi.
Makalesinde yangına
müdahalelerde belediyelerin
yetersizliklerine değinen
Kasapoğlu, “Orman
yangınlarına karşı ilk müdahale
açısından en önemli kurumlar
olma vasfı taşıyan belediyelerin,
bilhassa bu yıl gerçekleşen İzmir,
Bolu, Çanakkale, Manisa, Uşak,
Aydın ve Muğla'daki
yangınlardaki yetersizlikleri ve

ihmalleri, söndürme
çalışmalarının en hızlı şekilde
gerçekleştirilememesine neden
oldu. Belediyelerin yangın
anında itfaiye ekiplerini
ivedilikle yönlendirmek, su
kaynaklarının söndürme
çalışmalarında güçlü bir şekilde
kullanılmasını temin etmek,
halkın bilinçlenmesi için çeşitli
eğitimler ve kampanyalar
gerçekleştirmek gibi
sorumluluklarda daha hassas ve
güçlü bir koordinasyonla var
olmaları gerekiyor.
Unutulmamalıdır ki orman
yangınları partiler üstü bir
meseledir ve ormanlar tüm
millete ait olan değerlerdir. Bu
nedenle tüm kurumlar milletin

çıkarlarını öncelikli tutmalı ve iş
birliği içinde hareket etmelidir.
Sorumluluklar yerine
getirilmelidir.” diye yazdı. Dr.
Kasapoğlu yangınlarla ilgili
yaratılan dezenformasyona da
dikkat çekerek; “Özellikle
yangın söndürme araçlarının
yetersiz olduğu ya da yangınlara
müdahale edilmediği yönünde
gerçek dışı iddialar ortaya
atıldığını görüyoruz. Millet
olarak bu dezenformasyonlara
karşı gösterdiğimiz hassasiyeti
de sürdürmeliyiz. Birlikte,
orman yangınlarıyla
mücadeledeki kararlılık ve
özveriyi gölgelemeye çalışanlara
fırsat vermemeliyiz” ifadelerini
kullandı. (Haber Merkezi) 

2024-2025 adli yılı İzmir Adliyesi'nde törenle başladı. İzmir Cumhuriyet Başsavcısı
Fahri Mutlu Tosun, "Türk yargısı hiç olmadığı kadar bağımsızdır” diye konuştu

“Orman yangınlarında
belediyeler yetersiz”
AK Partili Dr.
Mehmet Kasapoğlu,
“Bölgemizdeki
belediyeler hiç vakit
kaybetmeden
kurumsal
kapasitelerini
artırmak
mecburiyetinde” dedi 
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CHP Genel Başkanı Özgür Özel,
partinin önceki Genel Başkanı Kemal
Kılıçdaroğlu ile akşam yemeğinde bir
araya geldi. Ankara Büyükşehir
Belediyesinin Mogan Konuk Evi ve
Sosyal Tesislerinde, Büyükşehir
Belediye Başkanı Mansur Yavaş'ın ev
sahipliğindeki yemekte, CHP Ankara İl
Başkanı Ümit Erkol da yer aldı. Basına
kapalı yemek, yaklaşık 2,5 saat sürdü.
CHP’nin iki önemli ismi çıkışta,
yemeğin amacı veya konuşulanlar
hakkında  herhangi bir açıklama
yapmadılar. Öte yandan, önümüzde
Cumhuriyet Halk Partisinin (CHP)
tüzük değişikliğini görüşmek ve

karara bağlamak amacıyla
düzenleyeceği 20. Olağanüstü
Kurultay var. Kurultay 6,7 ve 8
Eylül'de ATO Congresium'da
gerçekleştirilecek. Kurultayda, ön
seçim ve üç dönem kuralı öne çıkacak.
CHP'nin, "Değişim Kurultayı"
sloganıyla tüzük değişikliğine gideceği
kurultay kapsamında partinin
hazırlıklarında son aşamaya gelindi.
Edinilen bilgiye göre ilk olarak, Sivas
Kongresi'nin 105. yıl dönümünü olan 4
Eylül Çarşamba günü Sivas'ta
kurultayın sembolik başlangıcı
yapılacak. CHP Genel Başkanı Özgür
Özel ve beraberindekiler, saat

10.00'da düzenlenecek resmi törene
katılacak. Ardından Parti Meclisi (PM)
üyeleri ve il başkanlarının katılımıyla
bir toplantı gerçekleştirilecek.
Devamında ise Merkez Yönetim
Kurulu (MYK) ve PM toplantıları
yapılacak. Ankara'da
gerçekleştirilecek kurultay
kapsamında, 5 Eylül Perşembe 81
ilden temsilciler, Meclis grubundan ve
genel merkezden yetkililer ile
hukukçuların yer alacağı tüzük
komisyonu, son toplantısını yapacak.
Toplantının sonunda hazırlanacak
rapor, 6 Eylül Cuma günü kurultaya
sunulacak. (AA)

AK Parti Sözcüsü 
Çelik’ten dizi tepkisi

AK Parti Genel Başkan Yardımcısı ve
Parti Sözcüsü Ömer Çelik, 1974 Kıbrıs
Barış Harekatı’nı çarpıtan ve Rum
tarafının propagandasını yapan bir
dizinin yayınlanacak olmasına sosyal
medya hesabında tepki gösterdi. Çelik,
"1974 Kıbrıs Barış Harekatı’nı çarpıtan
ve Rum tarafının propagandasını yapan
bir dizinin, 20 Eylül’den itibaren bir film
platformunda yayınlanacak olması çok
rahatsız edicidir. Barışı getiren ve adaleti
tesis eden müdahalenin, Rum
propagandasıyla hedef alınmasını kabul
edemeyiz. Bu dizi vasıtasıyla Kıbrıs Barış
Harekatı, kahraman Türk askeri, barış ve
adalet hedef alınamaz" ifadelerini
kullandı. (İHA)

Efes Selçuk’ta 
barış ezgileri 

“MHP, herhangi bir 
partiden ibaret değil”

Milliyetçi Hareket Partisi Genel
Başkan Yardımcısı-İstanbul
Milletvekili E. Semih Yalçın, “MHP,
siyaset platformunda yer alan
herhangi bir partiden ibaret değildir”
dedi. MHP Genel Başkan Yardımcısı
Yalçın, “MHP’nin Yeni Dönemde
Gerçekleştireceği Siyasi
Faaliyetlere” dair yaptığı yazılı
açıklamada, “Bilindiği üzere MHP,
Türkiye’de millî bilincin ve varlık
refleksinin diri kalmasında kritik rol
oynayan bir siyasi partidir.
Dolayısıyla partimizin yıllardır
gerçekleştirdiği her siyasi faaliyet,
ortaya koyduğu her tavır ve hayata
geçirdiği bütün politikalar; bu işlevi
dikkate alınarak sürdürülmektedir.
MHP, siyaset platformunda yer alan
herhangi bir partiden ibaret değildir”
ifadesini kullandı. (İHA)

ÖZEL, KILIÇDAROĞLU İLE YEMEKTE BULUŞTU

1 Eylül Dünya Barış Günü’nde Efes
Selçuk’ta barış ezgileri yankılandı. İzmir
Rebetiko Korosu’nun Amfi Tiyatro’da
düzenlenen konserinde Türkçe ve
Yunanca şarkılar büyük beğeni topladı.
Konser boyunca şarkılara eşlik eden
Efes Selçuk Belediye Başkanı Filiz
Ceritoğlu Sengel İzmir Rebetiko
Korosu’na teşekkür ederek; “1 Eylül
Dünya Barış Günü’nde siz biraz önce
burada şarkılarınızı icra ederken bir
sürü şey aklımdan geçti. Biz her şeyden
önce barış deriz. O yüzden işte biz her
seferinde barış yankısını daha da fazla,
daha da gür sesle söyleriz. Halklar barış
istiyorlar, onlar birlikte yaşamak
istiyorlar” dedi. (Haber Merkezi)

Semih 
Yalçın

Ceyda Bölünmez
Çankırı

Ömer
Çelik

Mehmet 
Kasapoğlu

Fahri
Mutlu
Tosun
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Deniz patlıcanları 
umut olabilir mi?

Bir zamanlar hayatla dolup
taşan İzmir Körfezi’nin şimdiki
ölüm sessizliği, insan eliyle
kirletilmiş olmanın, artık yaşam
kaynağı olmaktan çıktığının en
önemli göstergesi. Körfez, adeta
doğanın yardım çığlıklarını
boğuyor, her ölü balıkla birlikte,
gelecekten bir parça daha kopuyor.
Aydınlık bir gelecek kurgulamak
isteyen İzmirliler kirliliğe çare
üretmek için kafa yoruyor. İzmir
Balıkçı İş Adamları Derneği
Başkanı Mehmet Şahin Çakan’ın
Ege Telgraf’a değerlendirdiği bir
temizleme yöntemi geniş yankı
uyandırdı. 

Deniz patlıcanının İzmir’in
Körfez temizliğinde önemli bir
görevi yerine getirebileceğine
dikkati çeken Başkan Çakan, “Bu

hayvanların
deniz
ekosisteminde
önemli bir rolü
var. Genellikle
deniz tabanında,
kum veya
çamurda
yaşarlar ve
ekosistemin
temizleyicileri
olarak işlev

görürler. Deniz patlıcanları,
beslenmelerini genellikle çöpçü
olarak yaparlar. Deniz tabanında
organik materyalleri temizleyerek
sindirirler. Deniz patlıcanları
denizlerin filtresi gibi çalışır. Bir
deniz patlıcanı yılda 150 ton kumu
filtre ederek temizleyebilmektedir.
Ekosistem için önemli olan deniz
patlıcanı bir nevi denizlerin
akciğeri gibi çalışır. İzmir Ticaret

Odası çatısı altında temizlik için
önemli bir çalışma ortaya
konulabilir. Deniz patlıcanlarının
körfeze bırakılmasıyla ekosistemin
doğal dönüşümü sağlanabilir”dedi. 

‘SONUÇ SEVİNDİRİCİ’
Çakan’ın önerisine destek veren

Ege Üniversitesi Su Ürünleri
Fakültesi Yetiştiricilik Bölümü
öğretim üyesi Doç. Dr. Mustafa
Tolga Tolon, deniz patlıcanlarının
körfezin temizliğinde önemli bir
rol üstlenebileceğini belirtti.
Tolon, “İzmir Büyükşehir
Belediyesi ile bir projeyi hayata
geçirdik. İzmir Körfezi'nin deniz
patlıcanları ile yine hayat
bulmasına yönelik bir çalışma bu.
İzmir Körfezi’nde
belirlediğimiz 3 pilot
bölgedeki deniz
patlıcanlarını yetişmesi 

için kafesler içinde
yerleştirdik. Bu proje ile
deniz kumunu
temizleyen ve buna bağlı
olarak denizin suyunun
temizlenmesine katkıda
bulunan deniz
patlıcanının, İzmir
Körfezi’nde önümüzdeki yıllarda
popülasyonunu artıracak öncü bir
çalışma yaptık. Dokuz ay süren
dip dalışlarımızda Körfezde
patlıcan yetiştirilmesi veya

atılmasının
oldukça yararlı
olacağı yönünde
sonuçlarını elde ettiğimiz
raporumuzu oluşturduk.
Dönüşüm noktasında olumlu bir
yaklaşım gördük” dedi. 

‘GENİŞ ÇAPLI ÇALIŞMA’
Körfezin temizliği için daha

geniş çaplı bir projenin yürütülmesi
gerektiğini vurgulayan Doç. Dr.
Tolon, “Deniz patlıcanları körfez
tabanındaki organik maddeleri
tüketerek çevresel temizliğe katkı
sağlıyor. Bu canlılar, organik
maddeyi dönüştürerek diğer deniz
canlılarına besin haline getiriyor ve
böylece ekolojik dengeyi koruyor.

Aldığımız olumlu geri
dönüşlerin yükseltilebilmesi
için daha geniş çaplı
çalışmalar yapmak gerekir.
Körfez kamusal bir alan
olduğu için bütünleşik bir
çalışma gerçekleştirmek
gerekir. Bakanlıklar, yerel
yönetimler, üniversiteler,
bilim insanları, iş insanları,
mesleki odalar ve STK’lar
bu çalışmaya dahil

olmalıdır” diye konuştu.  
Körfez temizliğinde deniz

patlıcanlarının önemli işlevleri
olurken tek başına da yeterli
olmayacağını  vurgulayan Doç. Dr.

Tolon, “Daha geniş çaplı bir
projenin başarıya ulaşması, hem
ekolojik dengenin korunmasına
hem de körfezin uzun vadede
temiz kalmasına katkı sağlayabilir.
Ancak, bu sürecin başarılı
olabilmesi için çok yönlü bir
yaklaşımla, çeşitli kurumların
işbirliği yapması ve daha geniş
çaplı çalışmaların hayata
geçirilmesi gerekiyor. Merkezi
idare tarafından körfez dibi
taranmalıdır. Evsel atıklardan çok

körfeze akan dereler dikkate
alınmalıdır. Özellikle Gediz

Ovası’ndan gelen tarımsal
atıklar ve sanayi
tesislerinden gelen
kirleticiler, Körfez’in
temizliği için büyük bir

tehdit oluşturuyor. Bazen
derelerin farklı renklerde

aktığını görüyoruz. Bostanlı’dan
Narlıdere’ye kadar olan alandaki
çalışmalarımızın detaylandırılması
gerekir. Deniz patlıcanı üremesine
zarar verecek oluşumların
önlenmesi gerekir. Deniz patlıcanı
kaçak avcılığının ciddi anlamda
engellenmesi gerekir ” ifadelerini
kullandı. 

‘FAZLA TOPLANDIĞI İÇİN...’ 
Deniz patlıcanlarının

avlanmasının yarattığı riskleri
dile getiren Su Ürünleri
Yetiştiricileri Üretici Merkez
Birliği Genel Sekreteri Buket
Yazıcıoğlu da, “Denizlerin adeta
gönüllü temizlik fabrikası olan
deniz patlıcanı, avlanması ile
birlikte denizlerin eskisi gibi
temiz kalması mümkün değildir.
Deniz patlıcanı yetiştiriciliğiyle
ilgili herhangi bir çalışma yok. 

Böyle bir yetiştirici de yok
zaten şu anda Türkiye'de. Deniz
patlıcanları sadece toplanarak
elde ediliyor. Ve muhtemelen de
zaten İzmir Körfezi'nin  yaşadığı
sıkıntının da büyük bir ihtimalle
deniz patlıcanının fazlasıyla
topladıkları için körfezdeki su
kendi kendini regüle
edemediğinden
kaynaklanıyordur diye tahmin
ediyorum” dedi. 

Karşıyaka Belediyesi, Fikri
Altay Mahallesi’nde yaşayan
çocukları yaz tatilinde sporla
buluşturmak ve
sosyalleşmelerine katkı
sağlamak amacıyla ücretsiz
jimnastik kursu düzenledi.
Mahalle Muhtarı Kezban
Çaydam’ın ilettiği talep üzerine
gerçekleştirilen kursa 45 çocuk
katıldı. 4-6 yaş ve 7-10 yaş
gruplarına ayrılan çocuklara 5
hafta boyunca eğitim verildi.
Açık havada yapılan derslerde
jimnastik becerilerini geliştiren
çocuklar, yaşıtlarıyla birlikte
vakit geçirip keyifli anlar
yaşadı.

Kursun çocukları için çok
yararlı olduğunu belirten

aileler de ücretsiz olarak
sunulan hizmet için Karşıyaka
Belediyesi’ne teşekkür etti.
Vatandaşlardan gelen tüm
talep ve önerileri dikkate
alarak tek tek yerine getirmeye
çalıştıklarını belirten Karşıyaka
Belediye Başkanı Yıldız Ünsal
“Düzenlediğimiz jimnastik
kursu, bu çabalarımızın güzel
örneklerinden biri oldu.
Katılan çocuklarımıza ve
ailelerine teşekkür ediyorum.
Göreve geldiğimiz günden bu
yana kentimizi katılımcı
demokrasi ilkesiyle yönetiyor,
bu anlayışla bize iletilen talep
ve önerileri büyük bir titizlikle
değerlendiriyoruz” diye
konuştu. (Haber Merkezi)

Mahalleli istedi, belediye yaptı

İzmir’de Zabıta Teşkilatı’nın
198’inci kuruluş yıl dönümü,
kentte çeşitli etkinliklerle
kutlanıyor. İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Dr. Cemil
Tugay, zabıta teşkilatının kuruluş
yıl dönümü nedeniyle
Cumhuriyet Meydanı’nda
düzenlenen törene katıldı.
Törende ayrıca Konak Belediye
Başkanı Nilüfer Çınarlı Mutlu,
İzmir Büyükşehir Belediye
Başkan Vekili Dr. Zafer Levent
Yıldır, İzmir Büyükşehir
Belediyesi Genel Sekreteri Barış
Karcı ile Genel Sekreter
Yardımcıları Şükran Nurlu ve

Çağatay Güç,  ESHOT Genel
Müdürü Dr. Turgay Bozoğlu,
İzmir Büyükşehir Belediyesi
İtfaiye Dairesi Başkan Vekili
Yaşar Korkmaz ve zabıta

teşkilatı yer aldı. Tören, Başkan
Tugay’ın Atatürk Anıtı’na çelenk
sunmasıyla başladı. İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Dr.
Cemil Tugay, “Onur duyduğumuz,

varlığından gurur duyduğumuz
Zabıta Teşkilatımızın kuruluş yıl
dönümü. Yüzü halka dönük, kamu
yönetimi ve kamu iradesini bilgi,
cesaret ve namusla temsil eden
çok değerli bir görev
yapıyorsunuz. Zaman zaman pek
çok zorluk yaşıyorsunuz. Görev
esnasında gösterdiğiniz çaba,
gayret için hepinize teşekkür
ediyorum. Biliyorsunuz belediye
başkanları halkı temsilen 5 yıllık
süre için görevlendirilirler.
Konuştuğumuz söz aslında bize
bu görevi veren halk adına
söylenmiş sözdür” dedi. 
(Haber Merkezi)

İZMİR ZABITA TEŞKİLATI 198’İNCİ YAŞINI KUTLADI

Orman yangınlarına 
jandarma uyarısı

Kuşadası’nda jandarma ekipleri
tarafından vatandaşlar orman
yangınlarına karşı uyarıldı.

Kuşadası ilçe Jandarma Komutanlığı
Kavaklı Jandarma Karakol
Komutanlığı’nca Dilek Yarımadası Milli
Parkı koylarında Atlı Jandarma
Timi’nin katılımı ile ziyaretçiler orman
yangınlarına karşı uyarıldı. Ekipler
vatandaşları orman yangınlarına karşı
dikkatli olmaları, ateş yakmamaları,
araziye şişe, cam gibi çöplerini
atmamaları, ormanlık alanlara
girişlerin yasak olduğu alanlar
hakkında bilgilendirdi. Milli Park
içerisinde yasaklanan hususlar
hakkında gerekli bilgilendirmelerde
bulunan ekipler, vatandaşlara broşür
dağıttı. (İHA)

Lezzetin yeni
rotası: Kuşadası

Rooftop 3. kez
İzmir’de olacak

Bir sonbahar klasiği haline gelen ve bu
yıl İstanbul’da 10. yaşını kutlayan Rooftop
Festival, Club Creative Agency
organizasyonuyla 28 Eylül’de İzmir’e 3.
çıkarmasını yapıyor.  Türkiye’nin en ilgi
çekici ve benzersiz festivallerinden biri
olan Rooftop Festival’de katılımcılar tek
bilet ile tüm mekanları gezme ve
diledikleri sanatçıyı dinleme imkanına
sahip olacak. Terasların büyüleyici İzmir
manzarasına gün boyu eşlik eden
birbirinden başarılı yerli ve yabancı Dj ve
müzisyenlerin yanı sıra, etkinlikte çeşitli
workshoplar, gurme lezzetler, imza
kokteyller de festival katılımcılarının
deneyimine sunulacak. (Haber Merkezi)

3 Eylül 2024 Salı 5GÜNCEL Editör: Hakan Serbest Tasarım: Serkan Önder

Cemil
Tugay

Kuşadası Belediyesi, kenti pandemi
sonrası ortaya çıkan, deneyim odaklı
‘yeni turizm’in merkezi haline getirmek
için Davutlar Sevgi Plajı’nda yaşama
geçirdiği Ada Camping ve Kampinova
projelerinin ardından kente “Dünya
Sokağı Gastronomi, Kültür ve Sanat
Merkezi” adıyla yeni bir rota daha
kazandırmak üzere harekete geçti.
Kuşadası Belediye Meclisi Eylül ayı
toplantısında alınan karara göre
Davutlar Mahallesi Kiremit Ocağı
mevkiinde bulunan belediyeye ait 8 bin
393 metrekarelik alanda kurulacak
gastronomi merkezi, Kuşadası’nın kent
kimliğine ve marka değerine önemli bir
katkı sunacak. (İHA)

Körfez’in derinliklerinde
yıllardır can bulan

balıklar, yüzeye vuran
cansız bedenleriyle

kirliliğin sessiz çığlığını
haykırdı. Kirliliğe çözüm
önerileri ise tartışılıyor!

Mehmet Şahin Çakan

Mustafa Tolga Tolon

ÖZELÖZEL
HABERHABER

NİHAT
AK
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Dikili’nin marka
değerleri Fuar’da

360 Sanal Tur 
ile Efes Selçuk

ORYANTİRİNGDE
Bergama başarısı
Türkiye Oryantiring Federasyonu ve
Bergama Belediyesi işbirliğinde
düzenlenen Güneydoğu Avrupa
Oryantiting Şampiyonası (SEEOC) sona
erdi. Ülkemizi uluslararası alanda
tanıtan 22 ülkeden 756 sporcunun
katıldığı yarışmada sporcular
Bergama’nın tarihi dokusu ve doğal
güzellikleri arasında zorlu parkurlardan
geçerek kıyasıya yarıştılar. Türkiye
Oryantiring Milli Takımı 32 sporcu ile
organizasyonda yer alırken yarışlar
Kozak Yaylası, Ayvatlar Köyü,
Karaveliler Köyü ve Bergama merkezde
gerçekleştirildi. Ödüller de sahiplerini
buldu. (Haber Merkezi)

Konak Belediyesi ve Konak Kent konseyi
tarafından düzenlenen 1 Eylül Dünya Barış
Günü basın açıklaması Konak Belediye
Başkanı Nilüfer Çınarlı Mutlu, Cumhuriyet
Halk Partisi İzmir İl ve Konak İlçe
Yönetimleri, Gençlik Kolları Konak
Yönetimi Kadın Kolları Konak Yönetimi,
Konak Belediyesi Meclis Üyeleri, muhtarlar,
Konak Kent Konseyi Yürütme Kurulu üyeleri
ve Meclis Başkanları, İzmir Milli Kütüphane
Başkanı Ulvi Puğ ve Pir Sultan Abdal Kültür
Derneği (PSAKD) Genel Başkan Yardımcısı
ve Malatya Şubesi Başkanı Latife Ulutaş’ın
katılımıyla gerçekleşti.Savaşların yıkımını
unutmayıp barışa daha çok sarılmak
gerektiğini söyleyen Konak Belediye Başkanı
Nilüfer Çınarlı Mutlu, “Barış bir insan
hakkıdır fakat bu insan hakkının kıymetini
insanlar bilmiyor. 21. yüzyılda hala savaşlar,
ölümler, kadınlara tecavüzler ve çocukların
kaçırılması halen dünyanın gündeminde.
Çocuklar savaşın ortasında annesiz babasız
kalıyor, kadınlar her türlü şiddete maruz
bırakılıyor, binlerce insan doğdukları
toprakları terk ederek mülteci konumuna
giriyor, doğa ve tarihi değerleri yok ediliyor.
İnsanlık açlık ve sefalete sürükleniyor ve
insani değerler ayaklar altına alınıyor. Her
savaşın mağdurları kadınlar ve çocuklar
oluyor. Savaşta gördüklerimiz çocukların
çığlıkları kadınların gözyaşları ve inanıyorum
ki barışı da tüm dünyada tesis edecek olan

kadınlar ve çocukların gücü olacak. Bugün
tüm insanlığın ihtiyacı olan eşitlik adalet
özgürlük, hak ve hukuk temelli bir barışı
sağlama isteğiyle buradayız. Bunu sağlamanın
en önemli yolu da ulu önderimiz Mustafa
Kemal’in “Yurtta barış, dünyada barış”
sözünü asla unutmamak. Bizler güvercin
kasaplarına rağmen insanlık adına barışı
savunmaya devam edeceğiz. Bugün burada
birlikte uçuracağımız güvercinlerin dünyanın
her yerine umudu barışı götürmesini
diliyorum” dedi. Ege Kent Konseyleri Birliği

Başkanı ve Konak Kent Konseyi Başkanı
Hamit Mumcu, “Bugün dünyada, özellikle de
bölgemizde yaşanan savaşlar ve onun yol
açtığı yıkımlar çok sayıda canı yok ediyor.
İsrail Devletinin bombardıman ve saldırıları
altında Gazze'de yoğun çocuk ölümleri
olmasına karşın, özellikle medeniyetleri ile
övünen ülke devletleri, bu saldırılara sessiz
kalmadıkları gibi katliamcı İsrail’in yanında
durmakta. Silahlanma için harcanan devasa
bütçeler ülkenin refahı için, toplum için
harcanmalıdır” ifadelerini kullandı.

Bornova Belediyesi, ilçedeki trafik sıkışıklığını
azaltmak ve taşımacılık sektörüne destek
olmak amacıyla önemli projelere imza
atıyor. Yapımına başlanan TIR Garajı ve
Moto Kurye Parkı’ndaki çalışmalar hızla
devam ediyor. Kara Nakliyecileri Sitesi’nin
bitişiğinde yer alan 14 dönümlük alanda
projelendirilen TIR garajının düzenleme
çalışmaları hızla devam ediyor. Bu yeni
düzenleme sayesinde, şoförler araçlarını
güvenle park edebilecek, ayrıca yiyecek,
içecek, duş ve tuvalet ihtiyaçlarını
karşılayabilecekleri bir alana kavuşacak.
Böylelikle, özellikle yol kenarlarına
yapılan gelişigüzel parkların önüne
geçilerek, trafik sıkışıklığının azaltılması
hedefleniyor.
İlçenin en hareketli bölgelerinden biri olan

Küçükpark’ta moto kuryelerin yarattığı
trafik sıkışıklığını gidermek ve kuryelerin
de temel ihtiyaçlarını karşılayabileceği bir
alanda beklemesini sağlamak amacıyla
başlatılan çalışmalar da sürüyor. Kazım
Dirik Mahallesi’nde yer alan Tümgeneral
Mehmet Suphi Kula Parkı içinde yapımına
başlanan ve içerisinde tuvaletler ile bir
büfenin bulunacağı moto kuryelere özel
park alanı ile kuryelerin daha rahat bir
çalışma ortamına kavuşması hedefleniyor.
Başkan Ömer Eşki, “Hem şoförlerimiz
hem de moto kuryelerimiz için daha
düzenli ve rahat bir çalışma ortamı
yaratıyoruz. Bu projeler sayesinde
ilçemizdeki trafik sorunlarına kalıcı
çözümler sunmayı hedefliyoruz” dedi.
(Haber Merkezi)
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Konak’tan dünyaya
barış dolu mesajlar

Güzelbahçe Belediye
Başkanı Mustafa Günay, prestij
projem dediği ‘Kreş, Aşevi ve
Etüt Merkezi’ projesi için
kolları sıvadı. Büyük bir
titizlikle projelere
başladıklarını söyleyen
Başkan Günay, “Mazbatamızı
aldıktan sonra Sahil Projesi
için ilk kepçeyi vuracağız
demiştik. O günden sonra hiç
durmadık ve çalışmalarımız
hız kesmeden devam etti.
Ekibimizle projemizi
tamamladık ve çalışmaların
startını verdik. Hızlı bir şekilde
çalışmalarımız tamamlamayı
planlıyoruz. Genel Başkanımız
Sayın Özgür Özel’inde özellikle
üstünde durduğu belediyelerin
kreş projesini hayata
geçiriyoruz. Bizim projemiz
daha kapsamlı bir proje
olacak. Yaklaşık 7 bin
metrekarelik alanda Kreş,

aşevi ve etüt merkezimiz
olacak. Çalışan birçok aile
çocuklarını emanet
edebileceği, güvenebileceği ve
ekonomik olarak
gönderebileceği bir yer
yapacağız. Profesyonel bir
kadro kuracağız. Aileler gönül
rahatlığıyla çocuklarını
getirebilecekler. Doğayla iç içe
geniş oyun alanlarıyla örnek
bir kreş olacak” diye
konuştu.Aş evi projesinden
bahseden Başkan Günay,
“Yapacağımız bu alanda aşevi
projemiz olacak. Zaten kreş
için çocuklarımıza sabah öğlen
yemek çıkartılacak. Biz buna
akşam yemeği de ekleyerek
evinde yalnız yaşayan, 60 yaşın
üstünde olan Güzelbahçeli
hemşehrilerimizin evine
günde iki defa olmak üzere
yemek dağıtımı yapılacak” diye
konuştu. (Haber Merkezi)

Güzelbahçe kreş ve aşevi
ile farkındalık yaratacak

Kentteki mevcut spor tesislerine
yönelik iyileştirme çalışmalarını
sürdüren Karşıyaka Belediyesi,
Hasan Türker Futbol Sahası ile
Karşıyaka’nın Efsaneleri Futbol
Sahası’nı bakım ve onarımdan
geçirdi. İzmir Amatör Spor Kulüpleri
Federasyonu resmi maçlarının
oynandığı sahaları hem daha
dayanıklı hale getirmek hem de
sporcu sağlığı için önlem almak
amacıyla suni çim zemine granül
takviyesi yapıldı. Tesislerin
tamamında boya ve badana yapıldı,
soyunma odalarının kapıları
yenilendi, yan duvar halıları onarıldı.
Tüm eksikliklerin tamamlandığı
sahalar, yeni sezona hazır hale
getirildi. Ayrıca Karşıyaka Belediyesi,
farklı mahallelerde çocuk ve

gençlerin sporla buluştuğu futbol ile
basketbol sahalarındaki sorunlara
da çözüm sağladı. Toplam 12 sahada
pota değişimi, kale direklerinin
onarımı, tellerin bakım ve tamiratı
gibi çeşitli işlemler gerçekleştirildi.
Sahalardaki ihtiyaçlara hızla
müdahale eden ekipler, ilçedeki tüm
spor alanlarında gerekli olan bakım,
onarım ve yenileme çalışmalarını
yoğun bir programla
sürdürüyor.Karşıyaka Belediye
Başkanı Yıldız Ünsal “Karşıyaka’nın
bir spor kenti olduğunu her zaman
gururla ifade ediyoruz. Bu kimliği
korumak ve güçlendirmek için
olanaklarımız doğrultusunda gerekli
tüm çalışmaları özenle yerine
getiriyoruz” diye konuştu. 
(Haber Merkezi)

Spor kenti Karşıyaka’nın 
sahaları yeni sezona hazır
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Dikili Belediyesi de kapılarını 93. kez
açan İzmir Enternasyonal Fuarı'nda
yerini aldı. Belediyeler Sokağı'ndaki
stantta Dikili köylerinde dokunan
dünyaca ünlü Yağcıbedir Halıları, kadın
kursiyerlerin ürettikleri çini, seramik,
keçeler sergileniyor. İlçenin birbirinden
güzel koylarının tanıtıldığı stantta
Bademli'nin koruk suyu da ziyaretçilere
ikram ediliyor. Başkan Adil Kırgöz,
“Dikili'mizin hak ettiği marka değerine
ulaşması için gerçekleşen tanıtım
faaliyetlerine her zaman destek veriyor
ve katılım sağlıyoruz. Bu yıl da olarak
93. İzmir Enternasyonal Fuarı'nda
yerimizi aldık. Dikili'mizin turistik ve
kültürel değerlerinin tanıtılacağı
standımıza tüm yurttaşlarımızı
bekliyoruz" dedi. (Haber Merkezi)

Efes Selçuk Belediyesi, İzmir Fuarı’nda,
2020 yılında pandemi süreciyle birlikte
hayata geçirdiği 360 Sanal Tur
Uygulaması ile İlham Veren Kentin
tarihi ve kültürel değerlerini, doğal
zenginliklerini katılımcılara anlatıyor.
Belediyeler sokağında bulunan stantta
ayrıca ilçenin müşterek mutfak
haritası, belediye çalışmalarını anlatan
dergi, broşür ve yıllıkları da fuarın
temasına uygun olarak QR kodlarla
fuarın katılımcılarına sunuluyor.
Başkan Filiz Ceritoğlu Sengel, “Efes
Selçuk İzmir Fuarı’na yerini aldı. Bu
senenin teması teknoloji. Biz de
pandemi döneminde hayata
geçirdiğimiz 360 Sanal Tur Uygulaması
ile Efes Selçuk’u fuarın ziyaretçilerine
anlatıyoruz” dedi. (Haber Merkezi)
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Mustafa
Günay

Nilüfer
Çınarlı
Mutlu

Hamit
Mumcu

Konak Belediyesi ve Konak Kent Konseyi, 1 Eylül Dünya Barış günü
dolayısıyla basın açıklaması gerçekleştirdi, barış güvercinleri uçurdu

MEHMET
GÜÇLÜ 
GÜLER



İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Cemil Tugay, katıldığı
bir televizyon programında
oldukça sitemkar
konuştu.İzmir’in geçmişi
ve değerleri ile simge
kent olduğuna dikkat
çeken Tugay,
"Muhalefet belediye
başkanları olduğu için.
İzmir’in sanki kötülüğü
isteniyor. CHP’li
belediyelerin olduğu
şehir böyle demek için. Bu
siyaset tarzını terk etmemiz
lazım. En başta hükümetin ve
herkesin terk etmesi lazım. Bir
şehrin belediye başkanı farklı
partilerden olabilir. O belediyeler
kentin tamamına hizmet veren kurumlardır.
Seçim yaparken yarışalım ama şimdi hizmet
zamanı. Kimse kimseye iftira atmasın. Engel
olmaya çalışmasın. Siyaseti bu yönde

değiştirmemiz lazım. Yoksa ülke
olarak geri halimizi

düzeltemeyiz” dedi.
Sokak hayvanları

konusundaki soruyu
cevaplandıran Başkan
Tugay, "Bu yasayla
ilgili konular
konuşulmuyorken
özellikle sahipsiz
köpekler için bir
program uygulamak

için çalışmaya
başladık. Büyükşehir

belediyemiz ve ilçe
belediyeleri ile birlikte

ortak çalışma planlandı.
Adım adım bu gerçekleştiriliyor.

İzmir’e kasıt var galiba. ‘Türkiye’de
en fazla sokak köpeği İzmir’de var’ dendi.
Buna inanmıyorum. Büyük bir yalan.
Kısırlaşmada en kötü il diye…Biz de 70 binden
fazla kayıt var. En fazla barınak kapasitesi

İzmir’de. Daha fazla kısırlaştırma ve barınak
kapasitesi ile ilgili eylem planı hazırlandı.
İzmir’in tamamında eylem planını uygulamaya
başlattık” diye konuştu. 

Büyük kentlerdeki mülteci konusunu da
değerlendiren Tugay, “Mültecilerin önemli
bölümüne zaten vatandaşlık verilmiş durumda.
İş güç sahibi oldular. Adaptasyon sorunu da
yaşamıyorlar. Kaçak yaşayan bir miktar insan
var. Kırsal alanda çalıştırılıyor yoğun olarak.
Onlarla ilgili de tarım işçisi çalıştıranların
şikayeti yok. O görevi yapması gerekenler Türk
vatandaşlarının mağduriyeti var. Bu
belediyenin yetkilerini aşıyor. Kaçak ve izinsiz
şekilde çalışanların tespit etmek ve yasal
işlemlerin yapılması lazım. Gördüğüm
kadarıyla mülteci hareketliliği İzmir’den
Yunan adalarına geçişte var. Sınırda
durdurulması gereken şeyler. İzmirlilerin
vatandaşlarımızın huzurlu bir şekilde
yaşamaları gerekiyor. Mülteci yükünü
taşıyacak bir durumda değiliz” dedi. 
(Haber Merkezi)

İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin,
gençlerin gelişimini desteklemek ve sanat
eğitiminde fırsat eşitliği sağlamak amacıyla
başlattığı Genç İzmir Konservatuvar
Hazırlık Kursu, umutları yeşertti.
Büyükşehir’in Örnekköy’deki Sosyal
Projeler Yerleşkesi’nde açtığı ücretsiz kursa
katılan Ege Akyürekli ile Bedirhan Tatar
üniversiteli oldu. Ege Akyürekli Dokuz
Eylül Üniversitesi (DEÜ) Güzel Sanatlar
Fakültesi Müzik Teknolojileri Bölümü’nü,
Bedirhan Tatar ise Dokuz Eylül

Üniversitesi Güzel Sanatlar Fakültesi
Müzikoloji Bölümü’nü kazandı.İzmir
Büyükşehir Belediyesi Gençlik ve Spor
Hizmetleri Dairesi Başkanlığı Gençlik
Çalışmaları Şube Müdürlüğü bünyesinde
açılan kursta eğitmen Dr. Mustafa
Bayık’tan kulak ve şan eğitimi alarak özel
yetenek sınavına hazırlanan öğrenciler
istedikleri bölüme yerleşince büyük sevinç
yaşadı. İki genç, üniversite eğitimlerine
DEÜ Güzel Sanatlar Fakültesi’nde devam
edecek. (Haber Merkezi)
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İzmir’de yaşayan öğrencilerin eğitim
öğretim hayatları için çeşitli destekler
sağlayan İzmir Büyükşehir Belediyesi, 2024-
2025 eğitim öğretim yılında toplam 14 bin
ihtiyaç sahibi öğrencinin kırtasiye alışverişi
yapabilmesi için velilerin İzmir Şehir Kart’ına
1000’er lira yükleneceğini duyurmuştu. İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil
Tugay, ekonomik koşulları ve kırtasiye
masraflarını göz önünde bulundurarak bin
liralık desteği 2 bin 500 liraya çıkardı.
Yaklaşık 35 milyon lirayı bulacak destek,
anlaşmalı kırtasiyelerde geçerli olacak.
Sosyal incelemesi yapılarak ihtiyaç sahibi
olduğu tespit edilen öğrenciler bu destekten
faydalanabilecek. (Haber Merkezi)

Büyükşehir’in kırtasiye 
desteği 2500 liraya çıktı
Büyükşehir’in kırtasiye 
desteği 2500 liraya çıktı
Büyükşehir’in kırtasiye 
desteği 2500 liraya çıktı
Büyükşehir’in kırtasiye 
desteği 2500 liraya çıktı
Büyükşehir’in kırtasiye 
desteği 2500 liraya çıktı
Büyükşehir’in kırtasiye 
desteği 2500 liraya çıktı
Büyükşehir’in kırtasiye 
desteği 2500 liraya çıktı
Büyükşehir’in kırtasiye 
desteği 2500 liraya çıktı
Büyükşehir’in kırtasiye 
desteği 2500 liraya çıktı
Büyükşehir’in kırtasiye 
desteği 2500 liraya çıktı
Büyükşehir’in kırtasiye 
desteği 2500 liraya çıktı

Çiğli’de çocukları 
gülümseten etkinlik

Çiğli’de çocukları 
gülümseten etkinlik

Çiğli’de çocukları 
gülümseten etkinlik

Çiğli’de çocukları 
gülümseten etkinlik

Çiğli’de çocukları 
gülümseten etkinlik

Çiğli’de çocukları 
gülümseten etkinlik

Çiğli’de çocukları 
gülümseten etkinlik

Çiğli’de çocukları 
gülümseten etkinlik

Çiğli’de çocukları 
gülümseten etkinlik

Çiğli’de çocukları 
gülümseten etkinlik

Çiğli’de çocukları 
gülümseten etkinlik

Hoş geldin
eylül! ŞAHİN

YAZAR ANDACI
İLKNURilknursahin09@gmail.com

2024’ün son aylarına girmeye başladık…
Kavurucu yaz sıcakları, deniz, kum, güneş
geride kaldı. Yazla vedalaştık. Sonbaharın
ilk ayı olan eylül ayı geldi çattı. Eylül ayını
her zaman çok severim. Havaların yavaş
yavaş ılıklaşmasını, doğanın kendini
sonbahara hazırlamasını, okulların açılmaya
başlamasını ve çocuklardaki sevinçleri,
hevesleri…

Her eylül, yeni bir sevinç demektir.
Özellikle bu sene okula başlayacaklar için...
Yeni bir ortam, yeni arkadaşlar, belki yeni
bir okul, yeni dersler, yeni anılar biriktirmek
demektir. 

Her eylül, okulların açılmasıyla beraber
bilgi, beceri ve yeni davranışlar elde ederiz.
Edindiğimiz kazanımlar, bizi hayatta bir üst
mertebeye taşır. Her sene biraz daha büyür,
olgunlaşırız. 

Her eylül, çocukların neşesini taşır.
Çantasını sırtına takıp okula giden minikler,
yaz boyu özlem duyduğu okul sıralarıyla,
öğretmenleriyle, arkadaşlarıyla hasret
giderirler. 

Artık yaz geride kalmıştır. Yaz boyu
sıcaktan dökülen boncuk boncuk terler
yerini sınav geçmek, çalışmak, üretmek için
dökülen terlere bırakır. 

Yeni bir senenin başlangıcı aslında tam
olarak aralık ayı değildir. Çünkü her eylül,
yeni bir senenin kapıyı çaldığını yavaş yavaş
hissettir. Ay sonuna doğru ağaç dallarından
süzülüp kendini yere bırakan sonbahar
yaprakları bize kışın geleceğinin müjdesini
de verir. 

Artık hiç kimse havanın ne kadar sıcak
olduğundan eskisi kadar şikâyet etmez. İnce
ceketler dolabımızda yerini almaya
başlamıştır. Yazlıkların pabucu yavaş yavaş
dama atılırken içimizi hüzün kaplasa da
yeni bir mevsim aslında yeni umutlar da
demektir. 

Evet, yanlış duymadınız! Yeni bir mevsim
yeni umutlar demektir. Geçtiğimiz ayların
analizi yapmak için en ideal zamanlardan
biri serin, ılık eylül akşamlarıdır. Artık
gözlerimizi kapatıp hafif hafif kendisini
hissettiren rüzgâr eşliğinde, bu romantik
mevsimde hayatımızı gözümüzün önünden
film şeridi gibi geçirebilir, analizini
yapabiliriz. 

Yapmak istediklerimizle ilgili yeni
kararlar alıp, uygulamaya geçebilir,
kendimizi motive edebiliriz. Yeni yılda
yapmak istediklerimizi yavaş yavaş bir
yerlere not edip, onları nasıl
gerçekleştirebileceğimizle ilgili kendimize
yollar arayabiliriz. 

Yeni yollar, yeni hayatlar demektir.
İçinde bulunduğumuz duruma çözüm için
yeni çırpınışlar demektir. İnsanı insan yapan
da bu çırpınışlardır. Hepimiz hayatımıza
verdiğimiz emekle doğru orantılı olarak
bugünkü hayat koşullarımızı oluştururuz.
Büyüklerimiz hep söylerler: emek olmadan
yemek olmaz. 

O yüzden hoş geldin eylül! Sefalar
getirdin. Sonbaharın bolluğunu, bereketini,
romantikliğini, turuncunun mevsimini
getirdin. Yeni kararlarımızı uygulayacak
gücü bizlere vermeye geldin, biliyorum, yeni
yılın ayak seslerini de yavaş yavaş getirdin. 
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“Genç İzmir Kursu” ile
hayallerine kavuştular

İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin, gençlerin
gelişimini desteklemek ve sanat eğitiminde fırsat
eşitliği sağlamak amacıyla başlattığı Genç İzmir
Konservatuvar Hazırlık Kursu, umutları yeşertti.
Büyükşehir’in Örnekköy’deki Sosyal Projeler
Yerleşkesi’nde açtığı ücretsiz kursa katılan Ege
Akyürekli ile Bedirhan Tatar üniversiteli oldu.
Ege Akyürekli Dokuz Eylül Üniversitesi (DEÜ)
Güzel Sanatlar Fakültesi Müzik Teknolojileri
Bölümü’nü, Bedirhan Tatar ise Dokuz Eylül
Üniversitesi Güzel Sanatlar Fakültesi Müzikoloji
Bölümü’nü kazandı.İzmir Büyükşehir Belediyesi
Gençlik ve Spor Hizmetleri Dairesi Başkanlığı
Gençlik Çalışmaları Şube Müdürlüğü bünyesinde
açılan kursta eğitmen Dr. Mustafa Bayık’tan
kulak ve şan eğitimi alarak özel yetenek sınavına
hazırlanan öğrenciler istedikleri bölüme
yerleşince büyük sevinç yaşadı. İki genç,
üniversite eğitimlerine DEÜ Güzel Sanatlar
Fakültesi’nde devam edecek. (Haber Merkezi)

Çiğli Belediyesi tarafından, çocukların yaz tatilini
verimli ve eğlenceli geçirmesi amacıyla
düzenlenen “Her Yer Çocuk” etkinlikleri sona
erdi. Kadın ve Aile Hizmetleri
Müdürlüğü’ncegerçekleştirilen etkinlikler
kapsamında, 7-11 yaş arası çocukların
yaratıcılıklarını, el ve sanat becerilerini
geliştirebilecekleri resim, müzik, masal, ritim,
yaratıcı drama, origami gibi eğitimler verildi.

Bunun yanı sıra zihinsel ve fiziksel aktiviteler
için satranç ve spor etkinliği; merakve düşünme
becerilerini artıracak bilim ve felsefe atölyeleri
ile bilgi edinme ve keşfetme becerisi için gazete
ve harita eğitimi ile sinema ve tiyatro gibi
kültürel etkinlikler düzenlendi. Başkan Yıldız,
“Geleceğimizin teminatı olan çocuklarımızın
mutluluğuna vesile olmak bizler için en değerli
hizmet” dedi. (Haber Merkezi)

“Bu siyaset tarzını 
terk etmemiz lazım”

İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Cemil

Tugay, “Bir şehrin
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Tuğba Çelik’in
“Muhafazakar Edebiyat
Kanonu” eserinin

önsözünde Edip Cansever’in
“İnsan yaşadığı yere benzer”
dizesini hatırlatan “İnsan
okuduğu kitaplara benzer” cümlesini
okuyunca başlığa taşımadan
edemedim. Tam katılmasam
da şüphesiz güzel bir
cümle. Kendi başına
alıp okuduğumuzda
coğrafyayı, içinden
kopup geldiğimiz
tarihi ve elbette
tanık olduğumuz
olayları bize
unutturabilir.
Şüphesiz,
Tuğba Çelik
böyle bir şey
söylemiyor.
Siyasal olanın
kültürel olana
(edebiyat öğretimi)
etkisini ortaya
koyduğu kitabında
bu sözün anlamı tam
da araştırmanın çıktısı
oluyor. Şöyle diyor Çelik:

“Âşık bir insan nasıl
davranır? Savaşta her şey mubah mıdır?
Haksızlığa uğrarsak nasıl davranmak en
iyisi? Hepimiz eşit miyiz? Bu soruların
yanıtları değişkendir. İnsan okuduğu
kitaplara benzer. Okuduklarıyla bakış
açısını biçimlendirir. Okuduklarımız
bizi baskıcı, özgürlükçü ya da
cinsiyetçi yapabilir.”
(önsözden)

Çelik’in Alfa
Kitap’tan çıkan
“Muhafazakar
Edebiyat
Kanonu”
kitabı
ülkemizde
edebiyat
öğretimi,
edebiyat
kitapları
üzerinden
bir siyasal
tarih
okuması
içeriyor. 1923’te
Cumhuriyet’in
kurulmasından
1950’ye kadarki
sürede seküler,
modernist, milliyetçi bir
çizgiden beslenen bir edebiyat
varken 1950 sonrasında durum değişir.
Edebiyat, artık sağ ve sol kavramlarıyla
konuşmaya başlamıştır. 

Yazara göre edebiyat derslerinde artık
adı en çok geçen yazarlar Yahya Kemal
Beyatlı, Mehmet Akif Ersoy, Necip Fazıl
Kısakürek, Ahmet Hamdi Tanpınar, Ahmet
Haşim, Namık Kemal ve Peyami Safa’dır. 

KANONA GİRMEK YA DA GİRMEMEK!
Buradan devamla Çelik’in “kanon”

kavramı ve etkileri üzerine yazıklarına
bakmak lazım. Aslında, anlattıkları birçok
yazarın ya da araştırmacının kafasına
takılan sorunun cevabıdır. Bir yazarı çok
başarılı bulursunuz ama nedense ondan söz

edilmez.
Referans
gösterilmez.
Öyle bir
yazar ve

ürettikleri sanki hiç olmamıştır. Bakalım
Çelik ne diyor: 

“Bir metin kanona girmişse, o metinle
ilgili incelemeler, araştırmalar gündeme

gelir, ondan sık alıntılar yapılır,
böylelikle o metnin güncelliği

korunur. Kanona giremeyen
metinler ise kendi

mücadelelerini verir, aksi
durumda kaybolurlar.
Yaşarken kanona
girememiş bir
sanatçı,
öldükten

sonra kanona girebilir. (…) Politik
niyetlerle varlık kazanan edebiyattaki

kanonlaşmalar, kanon dışında
kalmış sanatçıların da tepkilerine

yol açmıştır.” (s.14)
Kısaca, kanona girmek ya

da girmemek, işte bütün
mesele bu!

Yani, bir
ülkedeki siyasi
iktidar

değiştiğinde
yeni iktidarın
bakış açısını

kültürel
olarak etkin

kılacak bir
edebiyat

alanına (daha
genel olarak kültür)

ihtiyaç vardır.
Televizyonlarda, edebiyat
kitaplarında, fuarlarda,
festivallerde, reklam
panolarında, şehir
meydanlarındaki heykellerde
siyasi iktidarın duymak istediği
sözler, görmek istediği isimler vardır. 

KÜLTÜREL HEGEMONYA İNŞASI
Şüphesiz bir yazar siyasi destek dışında

da kendince bir değer taşıyabilir ve geleceğe
kalabilir. Ancak gerçek şu ki, siyasetin,
ideolojik kutuplaşmanın belirgin çizgiler
gösterdiği Türkiye gibi ülkelerde bir edebî
metnin kendini tekrar okutması ve
tartıştırması yine siyasal olanın verdiği
destek ya da izinle doğrudan bağlantılı
olabiliyor. Bugün okullarından

koridorlarından asılan Türk büyüklerinin
resimleri, fotoğrafları, düzenlenen
yarışmalar siyasal iktidarın edebiyattaki
tercihinden bağımsız değildir. 

Bu anlattıklarımız pekâlâ normal de
görülebilir. Her iktidar kendi kültürel
hegemonyasını inşa etme derinden
olabilir. Ancak, diyelim ki ulus-
devlet coğrafyasında üretilen
kültürel değerlerden bir
kısmı dışarı tutulduğunda
evrensel olma, dünyayla
bağ kurma şansı
ıskalanabiliyor.
Zamanın gerisinde
kalmak dediğimiz
kavram da herhalde
bu siyasal tutumdan

dolayı yaşanılıyor. 
Tabii, siyasal iktidarların

ya da genel olarak sistemsel
tutumların edebiyat
kitaplarının içeriğine kadar

belirleyiciliği ister
istemez dikkati

çekiyor. Daha
doğrusu

meseleye
tavizsiz

ideolojik
yaklaşmak
işin edebî-
kültürel
değerini de
ortadan
kaldırabiliyor.

Çelik’in örnek
verdiği üzere
Mehmet Kaplan’ın
Nazım Hikmet’le

ilgili
değerlendirmeleri olsa
olsa hitap ettiği sağ-

muhafazakar çizgiyi
rahatlatmaktan öteye

geçmemiştir. Bakalım ne
demiş:

“Son zamanlarda Nazım Hikmet’i
piyasaya sürenler, onu beynelmilel bir şair
olarak göstermeye çalışmışlardır.
Dayandıkları başlıca delil, Nazım’ın
eserlerinin muhtelif dillere çevrilmiş ve
hakkında övücü yazılar yazılmış olmasıdır.
Yalnız bunları yapanlar umumiyetle
komünistlerdir. Nazım, ne hayat görüşü ne
şekil ne üslup bakımından dünya şiirine yeni
bir şey katmış değildir.”

Alıntı devam ediyor. Kaplan’ın

1950’lerden 1970’lere kadar yayımlanan
eleştiri metinlerinde sol cenahtan başka
edipler hakkında da toptancı ret yazılarını
okumak mümkün. Peki bu nasıl bir sonuç
getiriyor? Kendini muhafazakar olarak

tanımlamayan cenahta da edebî değeri
teslim etme konusunda keskin

retçi tutumlar gelişebiliyor.
Özellikle 1970’lerin ortamı

bunun sayısız
örnekleriyle doludur. 

Çelik’in kitabına
konu ettiği üzere
muhafazakar
kanonun yedi üyesi
olan Yahya Kemal
Beyatlı, Mehmet
Akif Ersoy, Necip

Fazıl Kısakürek,
Ahmet Hamdi
Tanpınar, Ahmet

Haşim, Namık
Kemal ve Peyami Safa

edebî değer olarak
kabul görmeyeceğimiz

isimler midir? Buraya
kişisel bir yanıt aktarmak

istemem ama herhalde
ortalama edebiyat okuru ister

kendine muhafazakar desin ister seküler
desin bu edipler içinde okuduğu,

severek okuduğu isimler
bulacaktır. Dahası sevip

sevmeme kişisel bir
durumun kristalize
halidir. Sevmenin
de ötesinde

örneğin bir
Mehmet Akif
Ersoy’un
sanatı ve
kişiliği
aslında bir

siyasal tarih
okuması
yapmamıza
olanak

sağlayacak kadar
zengindir. 

Siyasal
iktidarların “siyasal

nesillerini” de devam
ettirecek topluluklar var

etmek adına adeta esir
aldıkları sanat alanı bu muameleye

maruz kaldıkça biz tartışmaları
sürdüreceğiz. Bunun sonucunda örneğin
Türkiye’den bir yazar 40 dile çevrilir.
100’den fazla ülkede okunur ama lise
sıralarındaki bir öğrenciye adını
sorduğumuzda ya da metinlerinden bir
örnek istediğimizde cevap alamaz noktaya
geliriz. Bu hal-i vaziyet yaşadığı kentin
meydanını tarif etmekten ya da o tarihi
meydan hakkında üç-beş cümle
söyleyememe fakirliğiyle eş değerdedir. 

Çelik’in kitapta siyasal iktidarların
desteklediği kanonlarla ilgili yazdıkları
kültür hayatımızın gerçeği. Ancak, bu
eleştiriyi yaparken iyi okuyucunun siyasetin
her alanda yarattığı kutuplaşma alanında
kaçınması kültür ortamımıza daha güçlü bir
katkı sunacaktır. 

Çelik’in incelemesi bize kültürel
birikimimizin “sağ”ına bir daha bakma
fırsatı veriyor. Bu bakışı yaparken içinde
bulunduğumuz durumun hasar listesini de
gözden geçirmemiz gerektiği de bir gerçek. 

ÖZELÖZEL
HABERHABER

MAZLUM
VESEK 
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“Bir kuruş vergi ve 
SGK borcumuz yok”

Kafa Radyo’da Güçlü Mete’nin
sunduğu Kripto Odası programı,
yeni sezonuna 93. İzmir
Enternasyonal Fuarı’ndan canlı
yayın ile başladı. Sezonun ilk konuğu
ise İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Dr. Cemil Tugay oldu.
Başkan Tugay, Çalışma ve Sosyal
Güvenlik Bakanı Vedat Işıkhan’ın
İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin
SGK’ya en borçlu belediye olduğuna
dair açıklamasına ilişkin soruya yanıt
verdi. İzmir
Büyükşehir
Belediyesi’nin
bahsedildiği gibi
en borçlu belediye
olmadığını
vurgulayan Başkan
Tugay, “Vergi ve
SGK borcu ise hiç
yok. İZSU ve
ESHOT’un da
aynı şekilde yok. Belediyeye bağlı
şirketlerin borcu var. Ancak tüm
belediyelerin şirketlerinin borçları
var. 2021 yılına kadar şirketlerin de
hiç borcu yoktu. Daha önce
bakanlığa yapılandırma için başvuru
yaptık ama cevap verilmedi. Öte
yandan bu, İzmir Büyükşehir
Belediyesi’nin ödeyemeyeceği bir
borç kesinlikle değil. İnsanlarımız
müsterih olsun” diye konuştu.

İdari organizasyon ve bütçe
disiplini sürecinin devam ettiğini ve

iyiye gidildiğini
söyleyen Başkan Tugay, “Yatırımları
kısmadan, çalışanları mağdur
etmeden bütçe planlamasını doğru
şekilde yapıyoruz. Borçlar ödenir.
‘Son aylarda şu kadar arttı’ beyanı da
doğru değil. Geçmiş dönem
borçlarının faizleri bu dönem olmuş
gibi algılanıyor olunabilir.
Kendilerinden beklediğimiz şey şu;
İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin ve
bu ülkenin tüm belediyeleri de bu
ülkenin insanlarına hizmet eden
kurumlardır. Onları zora sokmak

değil, varsa bir sorun onların
çözümüne yardımcı olmaları gerekir.
Böyle bir yaklaşımı bekliyoruz. Ben
bu konuda umutsuz değilim.
Aklıselim davranacaklarını
düşünüyorum. Ülkedeki ekonomik
krizin, pahalılığın sebebi belediyeler
değil. Hepimiz bu yükün altına girip
vatandaşımızı rahatlatmaya
çalışıyoruz. Özel şirketlerin vergi
affına, SGK affına tek kelime
etmeyip vatandaşa hizmet eden
kamu kurumları olan belediyelere
tehdit edici cümleler kurmak

anlaşılır değil. Uygulamada bunun
böyle olmayacağını düşünüyorum”
dedi.

‘ALTYAPI YATIRIMI’
İzmir’deki altyapı çalışmaları

sorusuna da yanıt veren Tugay
“Kent merkezinde yoğun bir
yapılaşma var. 4,5 milyon nüfusu
olan şehrin 3 milyonu, Körfez’in
çevresine yerleşmiş durumda. Bu
tüm hesapların üzerinden bir nüfus
aslında. Kirli ve temiz su altyapısını
tüm şehirde yeniliyoruz. Yağmur
suyu ayrıştırma çalışmamız var.
Arıtma tesisi kapasitesini artırmak
için ilave faz çalışması var, nisan
ayında hizmete girecek” ifadelerini
kullandı. (Haber Merkezi) 

2018 yılında Türkiye’nin
toplam ihracatının yüzde
4’ünü gerçekleştiren serbest
bölgeler, 2023 yılında 13
milyar dolara yaklaşan tutarla
bu oranı yüzde 5’e çıkardı.
Serbest bölgelerde faaliyet
gösteren firmalar, uluslararası
pazarlardan sağladıkları payı
arttırırken, yerel KOBİ’lerle
ticaretlerini de arttırdı.

Bölgedeki firmaların iç
pazardaki firmalarla
gerçekleştirdikleri ticaretin
2018 yılında 2.5 milyar
dolardan, 2023 yılında
yaklaşık 3.8 milyar dolara
çıktığına dikkat çeken Serbest
Bölgeler Kurucu ve İşleticileri
Derneği (SEBKİDER)

Yönetim Kurulu Başkanı
Yusuf Kılınç, yüzde 51
oranındaki bu artışın,
bölgelerdeki firmaların dış
pazarlarda sağladıkları
büyümeyi, iç pazardaki
KOBİ’lerle ticaretlerine de
yansıtmasından
kaynaklandığını vurguladı.
Kılınç, son 2 yılda yurt
dışından bölgelere yapılan
ticaretin yüzde 16.8
küçüldüğünü, buna karşılık
ülke içindeki firmalarla
ticaretin ise arttığını
belirterek, şöyle konuştu:
“Özellikle pandemiden sonra
serbest bölgelerin yurt
içindeki KOBİ’lerle ticareti
daha da önem kazanmış

durumda. Bölgelerimizdeki
firmalar ihracatlarını
arttırırken, ülkemizdeki
KOBİ’lerle daha çok ticaret
yapıyor ve onların da
ihracattan pay almasını
sağlıyor.” (Haber Merkezi)

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Tugay katıldığı radyo yayınında SGK’ya en
borçlu belediye oldukları iddiasını yalanladı, “Vergi ve SGK borcu hiç yok” dedi

‘Serbest Bölgeler KOBİ’lere de faydalı’

Ege Hazırgiyim ve Konfeksiyon
İhracatçıları Birliği, 3-4 Eylül 2024
tarihlerinde en güçlü pazarı
Almanya’da ikinci edisyonu
gerçekleşecek Munich Fabric
Start the Source fuarına Türkiye
Milli Katılım Organizasyonu’nu
gerçekleştirecek. Ege Hazırgiyim
ve Konfeksiyon İhracatçıları Birliği
Başkanı Burak Sertbaş, “2024 yılı
Ocak ayında 58 farklı ülkeden bin
100 firmanın katılım sağladığı
fuarı 14 bin 700 uluslararası katılımcı
ziyaret etti. Almanya en büyük
hazırgiyim ihraç pazarımız. MFS the
Source fuarına EHKİB olarak düzenli

katılım sağlanması çok önemli.
Almanya'nın 2023 yılındaki toplam hazır
giyim ithalatı 46 milyar dolar
seviyesinde. Almanya, dünya genelinde

ABD’den sonra ikinci büyük giyim
ithalatçısı. Türkiye genelinde 2024
yılı Ocak-Temmuz döneminde
Almanya’ya hazırgiyim ihracatımız
geçen yıla göre yüzde 10 azalarak
1,7 milyar dolar seviyesinde
gerçekleşti. EHKİB ihracatında ise
İspanya’nın ardından 2.sırada
bulunan Almanya’ya yapılan giyim
ihracatı 2024 yılı ilk yedi ayında
geçen yıla göre yüzde 13 azalarak
170 milyon dolar olarak gerçekleşti.

Firmalarımız “The Source” alanında iki
gün boyunca sonbahar-kış 2025/2026
koleksiyonlarını sergileyecek” dedi.   
(Haber Merkezi)

TÜRK MODACILAR ALMANYA YOLCUSU

İzmirli girişimciler 
özel yazılım yaptı 

İzmirli girişimciler Erdi Kara ile Alper
Gün, örnek bir girişime imza atarak,
firmaları geleceğe taşıyacak özel bir
yazılım geliştirdiler. Sektörlerinde
uzman iki iş insanının iş birliğiyle hayata
geçirilen MONO, tek bir yazılım çatısı
altında birçok farklı işlevi bir araya
getirerek, firmaların operasyonel
süreçlerini daha verimli hale getiriyor.
Yerli ve milli yazılım MONO, internetin
olduğu her yerde hem web ara yüzü ile
pc hem de her platforma özel
uygulamalarıyla da tüm Android tabanlı
mobil telefon ve tablet ile tüm iPad ve
iPhone’lar vasıtasıyla firmaların etkin
yönetimini sağlıyor. (Haber Merkezi)

‘Faizde indirim
fiyatları artırır’

Son bir yıldır büyük bir durgunluk
yaşayan ikinci el otomobil pazarında,
birkaç haftadır hareketlenme görülüyor.
Bazı ikinci el otomobillerin fiyatları, bir
yıllık süreçte yüzde 30’a kadar
düşerken, fiyatlardaki düşüşün ve genel
durgunluğun sebebinin kredi olduğu
sektör temsilcileri tarafından ifade
ediliyor. Aşin Otomobil Genel Müdürü
Okan Erdem, politika faizindeki ilk
indirimle, fiyatların kısa sürede yüzde 4-
5 artabileceğini kaydetti. Yeni Motorlu
Kara Taşıtları Yönetmeliği’ne de değinen
Erdem, alınan birçok kararın tüketiciyi
korumaya yönelik olduğunu ve
memnuniyetle karşılandığını söyledi.
(Haber Merkezi)

Ham çelik 
üretimi arttı

Türkiye Çelik Üreticileri Derneği
(TÇÜD), temmuz ayına ilişkin çelik
üretimi, tüketimi ve dış ticaret
verilerini açıkladı. Buna göre, söz
konusu ayda Türkiye'nin ham çelik
üretimi, geçen yılın aynı ayına kıyasla
yüzde 4 artarak 3,1 milyon tona çıktı.
Ocak-temmuz döneminde ise üretim
yüzde 14,9 artışla 21,7 milyon ton
seviyesinde gerçekleşti.

Nihai mamul tüketimi temmuzda
yüzde 19,4 azalarak 2,8 milyon tona,
ocak-temmuz döneminde 2023'ün aynı
dönemine kıyasla yüzde 6,3 gerileyerek
21,8 milyon tona düştü. (DHA)
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Ege Üniversitesi Ziraat Fakültesi Tarım
Makineleri ve Teknolojileri Mühendisliği
Bölümü Öğretim Üyesi Prof. Dr. Arif Behiç
Tekin, tarımsal verimliliği ve sürdürülebilirliği
artırmak amacıyla geliştirdiği insansız kara
aracı platformuyla tarımda yenilikçi bir adım
attı. Ege Üniversitesi Ziraat Fakültesi Tarım
Makineleri ve Teknolojileri Mühendisliği
Bölümü Öğretim Üyesi Prof. Dr. Arif Behiç
Tekin’in geliştirdiği insansız kara aracı
platformu, Türk Marka ve Patent Kurumu
tarafından “Faydalı Model Belgesi” aldı.
Geliştirilen yüksek teknolojiye sahip insansız
kara aracının pek çok fonksiyonu bulunuyor.
(Haber Merkezi)

Faydalı model 
belgesi sahibi

Erken yaşta telefon, tablet ve televizyona
uzun süreli maruz kalmanın çocuklarda
obezite, duruş bozukluğu ve uyku sorunları
gibi pek çok sağlık riskine yol açtığı biliniyor.
Ekran maruziyetinin, bu fizyolojik etkilerin yanı
sıra bazı gelişimsel geriliklere de sebep
olabildiğini belirten çocuk sağlığı ve
hastalıkları uzmanı Dr. Ahmet İbrahim
Bektaşoğlu, “Ekrana maruz kalan bebekler ve
çocukların sözel gelişimi geri kalabilir. Göz
teması ve diyalog kurmada sorun
yaşayabilirler. Ayrıca, ekranın zeka testlerinde
15 puana kadar düşüşe yol açtığı çalışmalarla
gösterilmiştir” dedi. (İHA)

Ekran maruziyeti, 
gerileme sebebi...

Prof. Dr. Tansu Erakgün, görme kaybı
nedenleri arasında en sık rastlanan diyabetik
retinopati hastalığının tedavisinde erken
tanının önemli olduğunu söyledi. Özellikle Tip
2 şeker hastalığına bağlı olarak genellikle
ileri yaşlarda görülen diyabetik retinopatinin
sinsi bir şekilde ilerlediğini belirten Erakgün,
hastalığın genelde ileri safhalarda fark
edildiğini ve görme kayıplarına yol
açabildiğini belirtti. Diyabet hastalığının
vücudun genel sağlığının yanı sıra; gözleri de
olumsuz olarak etkilediğini dile getiren Prof.
Dr. Tansu Erakgün, “Diyabet, beyin, böbrek
ve gözlerdeki küçük damar sistemlerini
etkileyerek hastalıklara neden olur.
Diyabetik retinopati kendini hemen belli
etmez. Kişi görme konusunda bir sorun
hissetmese bile uzun yıllar sonunda görme
kaybı yaşayabilir. Hatta hastalığın ilerleyişine
göre kör bile olabilir. Hastalık kendini belli
edecek bulgular verince geç kalınmış oluyor.
Tedavide ancak kısmi bir düzelme veya
mevcut göz durumunun korunması
sağlanıyor. Bu nedenle şeker hastalığı
bulunanlar mutlaka düzenli olarak göz
kontrolünden geçmelidir” diye konuştu.
(Haber Merkezi)

Aşırı kilo ve diyabet 
görme kaybı nedeni

Kadın doğum uzmanı Merve Vural Yalman,
35 yaştan sonra doğurganlık  özelliğinin
anatomik olarak azaldığını söyledi.Yalman,
35 yaştan sonra doğurganlık özelliğinin
anatomik olarak azaldığını belirterek
kadınlarda uzun süren eğitim hayatı ve
çalışma oranının artmasıyla birlikte
doğumlarında azıldığını belirtti. Gebelik
yaşının ilerlemesinden dolayı da düşük
oranının arttığını dile getiren Yalman, “Artık
eskisi gibi anne yaşlarımız yok. Kişilerin
sosyo-ekonomik düzeyleri arttıkça çok çocuk
sahibi olmak istemiyor. Gebeliklerde
yaşanan düşük vakalarında ise beslenme
farklılıkları, doğal besinlerden uzak kalmak
veya ileri anne yaşı önemli rol oynuyor” dedi.
Gebelikte düşüğü engellemek için sağlıklı
beslenmeye ve kalitesiz yaşam tarzından
uzaklaşmaya vurgu yapan Yalman,
“Gebelerde düşük yaşanmasının birçok
sebebi var. Beslenme farklılıkları, doğal
besinlerden uzak kalmak veya ileri anne yaşı
olabilir. Artık eskisi gibi anne yaşlarımız yok.
Genetik anomaliler arttığı zaman bedenimiz
bunu yok etmeye odaklanıyor. Böyle olunca
da düşüklerin oranları çok artıyor” ifadelerini
kullandı. (İHA)

“35 yaşın üstünde
doğurganlık azaldı”

Okullarda uyum 
eğitimi start aldı
Uyum
eğitimlerinde
okul öncesi ve
ilkokula başlayan
öğrencilerin
öğretmen ve
arkadaşlarıyla
eğlenceli zaman
geçirmesi
sağlanacak

Bu yıl okul öncesi (anasınıfı)
ve ilkokul birinci sınıfa başlayan
öğrencilere yönelik uyum
eğitimine başlandı. Milli Eğitim
Bakanlığı’nca (MEB) önceki yıl
başlatılan uyum eğitimleri,
2024-2025 eğitim öğretim
yılında okul öncesi ve ilkokula
başlayan öğrenciler için
uygulanıyor. 

Uyum haftası programında
okullarda, öğrenci ve velilerin
rehberlik çalışmaları ile eğitim
ortamının desteklenmesi için
öğretmen ve arkadaşlarıyla
zaman geçirmesi ve tanışma
etkinlikleri düzenlendi. İlkokula
başlayan öğrencilerin ailelerine
yönelik "İlkokul 1. Sınıfa Uyum
Haftası" sunumu yapıldı ve
çocuklarıyla birlikte okulun iç
ve dış ortamı tanıtıldı. Uyum
eğitiminin ikinci gününde ise
okullarda uyum haftası

etkinlikleri yapılacak.
Ortaokul öğrencilerinin

ailelerine yönelik ise 9 Eylül'de
"Ortaokul 5. Sınıfa Uyum
Rehberi" sunumu yapıl. Sunum
öncesinde ailelerle tanışma
etkinlikleri gerçekleştirilecek ve
ailelere okulun iç ve dış ortamı
tanıtıldı.

İkinci gün ise öğrencilere
yönelik rehberlik uygulamaları
yapılacak. Etkinliklerin
yapılacağı saatler okul
müdürlüklerince planlanacak.

Bakanlık, ilk defa liseye
başlayacak öğrenciler için de
müfredattaki değişikliklerin yer
aldığı "Liseye hoş geldin"
kitapları hazırladı.

Kitaplar, öğrencilere lisede
karşılaşacakları dersleri
tanıtmak, programların
işleyişini açıklamak, derslere
nasıl çalışmaları gerektiğini ve

başarıya ulaşmak için
gerekenleri aktarmanın yanı
sıra lise dönemi boyunca
kullanabilecekleri eğitim
platformları ve kaynakları
tanıtmak ve örnek uygulamalar
sunmak hedefiyle düzenlendi.

"Liseye hoş geldin" kitapları,
Türk dili ve edebiyatı, tarih,
coğrafya, felsefe, matematik,
fizik, kimya, biyoloji ve İngilizce
derslerindeki yenilikler ile lise
müfredatına ilişkin konuları
içeriyor.

Kitapların her biri, "liseye
hoş geldiniz", "bu kitapta neler
var", "derslerin tanıtımı", "neler
öğreneceğiz", "nasıl
çalışmalıyım", "başarı için
ipuçları", "çevrim içi öğrenme
platformları" ve "örnek
etkinlikler" olmak üzere 8
bölümden oluşuyor.

Türkiye Yüzyılı Maarif

Modeli kapsamında hazırlanan
yeni müfredat 2024-2025 eğitim
öğretim yılının başlayacağı 9
Eylül'den itibaren okul öncesi,
ilkokul 1. sınıf, ortaokul 5. sınıf
ve lise 9. sınıftan başlamak
üzere kademeli şekilde
uygulanacak. Bu kapsamda
MEB, yeni programların
hazırlanması aşamasında görev
alan akademisyenler ve alan
uzmanlarınca öğretmenlere
yönelik "Türkiye Yüzyılı Maarif
Modeli eğitici eğitimi kursları"
başlatmıştı. 9 bini aşkın
öğretmen bu kapsamda 40 saat
süren 61 farklı kurs programına
katıldı. Eğitici eğitimi alan bu
öğretmenler de bugünden
itibaren görev yaptıkları illerde
alanlarında yapılan müfredat
değişikliklerine yönelik
öğretmenlere eğitim verecek.
(AA)

3 Eylül 2024 Salı10 EĞİTİM-SAĞLIKEditör: Hakan Serbest Tasarım: Mehmet Güçlü Güler

Ýzmirin Sesi Kuruluþ Tarihi:10.08.1960
Yýl: 65 Sayý: 20226 3 Eylül 2024 Salı

EBEDİ BAŞKAN: Sezer Doðan
İmtiyaz Sahibi Ege Telgraf Gazetecilik ve
Matbaacýlýk Ticaret Anonim Þirketi Adýna

NURTEN DOĞAN

YÖNETİM YERİ
Ýþ Yeri Adresi:İsmet Kaptan Mahallesi

1371 sok.  No:2  Z/3
Kasman Ýþ Haný 
Konak-Ýzmir

Tel:0 232 446 88 47-483 99 66- Faks:0 232 446 88 53
BASIM TESİSLERİ

Arslan Güneydoğu Gazetecilik Matbaacılık ve  Kağıtçılık A.Þ.
İzmir Metal İşleri Sanayi Sitesi 2. Cadde No:93 

Kısıkköy Menderes/ İZMİR 
TEL: 0232 257 67 32 

DAĞITIM
Turkuvaz Dağıtım Pazarlama A.Þ.- ÝZMÝR
E-posta: egetelgraf1960@gmail.com

UETS: 25949-47663-26058
www.egetelgraf.com

YAYIN TÜRÜ: Yerel Süreli Yayýn
Bu Gazete Basýn Meslek Ýlkelerine  uymaya söz

vermiþtir
Gazetemiz AA, İHA, DHA haber ajansları abonesidir.

Pazar günleri ve dini bayramlarda yayınlanmaz.

Spor Müdürü
CANER  TOK

Görsel Yönetmen
MEHMET GÜÇLÜ GÜLER

Haber Koordinatörü
NİHAT AK

Haber Müdürü
HAKAN SERBEST        

Magazin Müdürü
YUNUS EMRE ÇINAR

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
İ. KAZIM  ERKMEN

Genel Yayýn Yönetmeni
AYLİN SUPHANDAĞLI

Necdet Budak - Arif Behiç Tekin

Türkiye Bilimsel ve
Teknolojik Araştırma
Kurumu (TÜBİTAK)  “1001-
Bilimsel ve Teknolojik
Araştırma Projelerini
Destekleme Programı”  2024
Yılı 1. Döneminde, bir sonraki
dönemi beklemeden revize
edilerek yeniden sunulan
projelerin bilimsel
değerlendirme süreci
tamamlandı. Ege
Üniversitesi’nin bu

kapsamda sunduğu 6
projeden 5’i daha destek
almaya hak kazandı. Bu
sonuçla Ege Üniversitesi’nin
2024 yılı 1. Döneminde,
Araştırma Destek
Programları Başkanlığından
destek alan proje sayısı
12’den 17’ye çıkmış oldu. 

Ege Üniversitesi Rektörü
Prof. Dr. Necdet Budak,
“Ülkemizin öncü araştırma
üniversitelerinden birisi

olarak, bilim üretme
ekosistemimizi,    araştırma
altyapımızı güçlendirerek;
tam akredite, öğrenci odaklı,
araştırma üniversitemizin
ulusal ve uluslararası
arenada daha ileriye
taşımak, Türkiye Yüzyılı
idealini gerçeğe
dönüştürmek için tüm
mensuplarımızla, yılmadan
yorulmadan çalışacağız”
dedi. (Haber Merkezi)

Ege Üniversitesi’nin TÜBİTAK başarısı 

Merve Vural 
Yalman
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SAYFA  11 SIYAH MAVI KIRMIZI SARI

Yeter ki birbirimize bakacak yüzümüz
olsun, yıllar geçse de. Değişim iyidir,
güzeldir, olumludur. Değişmeyen tek şey
değişimdir. Tamam da o bile değişir,
zamanla. Mevlâna ne güzel demiş 'Ya
göründüğün gibi ya olduğun gibi ol'. Hoş bu
zamanda olmuyor, olan da uygulayan da
kenarda kalıyor. Olsun varsın, böylesi daha
güzel. Basınından tutun da hakemlik,
antrenörlük camialarında maalesef böyle
halen devam etmekte. Huy değişmez kolay
kolay, kişilik değişmemeli hatta oturmalı.
Uğraşlarında kişilik bulmaya çalışanlar var
ya işte bu çok tehlikeli. Yanarlı dönerli
insancıklar, her daim varlar.
Tomurcuklanarak sayıları artıyor. Kişilik
zamanla, menfaatler karşısında değişirse
bunun adı başka bir şeydir. Bir de deyiş var
'Dün yediğin hurmalar gün gelir seni
tırmalar'. İki hakem, İsmet Arzuman ile
İbrahim Albayrak. İkisi de adam gibi adam.
Yahu Allah aşkına 30 küsur yıldır. Biraz
değişin. Şöhret, tanınmışlık, göz önünde
olmak şımartsın birazcık da olsa, yok olmaz.
İkisi de dışarda, faal, aktif değiller. 'Gelin
göreve' davet etmeyenler de bizimkiler, aynı
çatı altında yer alanlar. Bakacak yüzü
olmayanlar, kendileri oralarda olmak için
can atar.  Yanlış bilgi veriyorlar zaten.
Gelen giden TFF başkanı nerden bilsin. Ne

anlatırsa aktarılırsa o. Saklananlar
kendileri fiziksel olarak önce çıkarlar,
ruhsal olarak arkaya yaslanırlar. Bu böyle
değişmez gaflet ve dalalet. Değiştirmek
isteyen de yok gibi. Devrem, büyüğüm,
hocam Arzuman. 1988'de İzmir Konak
Gazi Ortaokulu konferans salonunda, en
başta kurs hocalarımız rahmetle şükranla
Halil Erdoğan ve Fehmi Pazarcı
hocalarımız ile başlayan Ahmet Yalçın
Gürgür ile Coşkun Evin hocalarımızla
devam koca bir serüven, macera, maraton.
Coşkun hocama sağlıklı ömür diliyorum,
görüşürüz ah vefa var ya. Neler gördük

neler yaşadık. Kitap yazsan ne olacak
okuyan çıkmaz ki. Yıllardır hiç kimseyi
kıskanmadım kıskanmam. Güvenirim,
hakkıyla alın teriyle çıktılar, saygılarımı
seviyorum sunuyorum. Şimdi İsmet
Arzuman evde torun bakıyor, bizden
sonraki devre İbrahim Albayrak kardeşim
de evladı, kızı Ezgi'ye yuva kurdu.
Unutanlardan değil. Davet edildik
unutmamış sağ olsun. Gel de gitme.
Gençliğim gelir aklıma. Hey gidi yıllar hey,
biraz durun yıllar.

İYİ Kİ DOĞDUN BİRSEN TEYZEM
Gözden uzak olan gönülden de uzak

oluyor, bu da böyle bir şey. Göz önündekiler
de görmezlikten geliyor. Bir gün onlar da
görülmeyecek görünmeyecek, işte bunu
göremiyorlar. Koskoca hakem camiasından
katılanlar sağ olsunlar yengelerim de geldi
de sayı azıcık arttı. Belki de iyi oldu, hakem
camiası dışı yetti, çok kalabalıktı. Hakemlik
sayesinde tanışan, hayatlarını birleştiren
Doğangir çifti Özlem ile Adil kardeşlerim
oradaydı. Nesrin - Faik Köksal, Bilge - Ümit
Alp, Yonca Köksal Küçük - Akay Küçük,
Volkan Yörümez, Özlem - Adil Doğangir,
Ayhan Turan ile Tezcan Kurtuluş, sağdan
say soldan say bu kadar. Buca Kaynaklar

Havuzbaşı Erol'un yeri, kalabalıktı ama
hakem camiası eksikti, bir bırak unutulmaya
adaysın. Bir gün gelecek unutanlar da
unutulacak bu böyle, devri daim. Dünür
olan, kayınpeder
olan İbrahim
Albayrak kardeşimi
ve Ayfer yengemi
kutluyorum. Davet
icabet gerekir
derler, gitmek de
zaruret olur. İnsanın
gözleri arar, bilirim.
Mutlulukları
gözlerinden okunan
Ezgi - Alperen
Gökçe çiftini can-ı
gönülden
kutluyorum,
mutluluklar ve huzur diliyorum. Tanır,
sever, bilirim Albayrak ailesi 10 murat 5
yıldızdır. Kalite aile sayesinde gelin değil
evlat sahibi oldular. Hayırlı uğurlu olsun.

Genç çift gibi yepyeni bir yaşama başlayan
dünürler Azime - Yakup Gökçe ile Ayfer -
İbrahim Albayrak çiftini ayrıca kutluyorum,
hoşgörü, anlayış, saygı dolu yıllar diliyorum.

Dün gibi yaşadıklarım
da kaybettiğimiz yıllar
sonrası. Dile kolay 20
yıl önce vefat eden Ege
Telgraf Gazetemizin
kurucu Sezer Doğan
amcamın hayat
arkadaşı Birsen
teyzemin doğum
gününü kutluyorum.
Sezer amcama, ustama
rahmet diliyorum.
Birsen teyzeme de
sağlıklı, ömür ve de
sabır diliyorum, iyi ki

varsınız iyi ki sizleri tanımışım.
Kaybetmedik ki yaşıyor ki, eseriyle
yaşatacağız nurlar ışıklar içinde kal Sezer
amca...

AYDINOĞLU 

METİN

Arzuman ile
Albayrak'a

saygılarımla
dostlukla

aydinoglumetin@hotmail.com

BİRMETİN’DEN

GÖZTEPE’NİN
SÜRPRİZ

GOLCÜLERİ
SÜPER Lig'de 2024-2025 sezonun ilk 4
haftasını 3 beraberlik ve 1 galibiyetle
geride bırakan Göztepe, milli araya 6
puanla namağlup girdi. Oynadığı 4 maçın
3'ünde fileleri havalandırmayı başaran
Göztepe'de goller geçen sezon 1'inci
Lig'de de kadroda yer alan Brezilyalı
Romulo Cardoso ve defans
oyuncularından geldi. Şu ana kadar
toplam 5 kez ağları sarsan İzmir
ekibinde Romulo 2 kez sevinç yaşarken,
stoperler Koray Günter ve Heliton ile sol
bek Djalma Silva rakip ağları sarstı. İlk
maçında deplasmanda Antalyaspor'la
golsüz berabere kalan İzmir ekibi, 2'nci
haftada Fenerbahçe ile evinde oynadığı
karşılaşmadan 2-2'lik beraberlikle
ayrıldı. Fenerbahçe karşısında ilk yarıyı
2-0 geride tamamlamasına rağmen pes
etmeyen Göztepe, önce savunma
oyuncusu Koray'la umutlandı, 90+5'inci
dakikada Romulo'nun golüyle puanı
kaptı. Ertesi hafta Alanyaspor'a konuk
olan Göztepe, maçı 1-1 tamamladı.
Brezilyalı stoper Heliton Göztepe adına
golü kaydetti. (DHA)

TFF 2'nci Lig Beyaz
Grup'ta sezonun ilk
haftasında evinde
karşılaştığı İnegölspor'u
2-0 mağlup eden
Altınordu, şampiyonluk
hedeflediği lige 3 puanla
başlayarak taraftarına
umut verdi. Rakibini ilk
yarıda Sami ve Emre'nin
ayağından bulduğu
gollerle dize getiren İzmir
temsilcisi, 90 dakika
sonunda galibiyeti
Torbalı'ya kadar giden
taraftarlarıyla doyasıya
kutladı. Altınordu'nun

başında çıktığı ilk sınavdan
zaferle ayrılan Teknik
Direktör Olcay Şahan,
maçtan sonra oyuncularını
teker teker kutladı.
Başkan Seyit Mehmet
Özkan taraftarlarla birlikte
tribünde maçı takip etti.
Altınordu'da yeni
transferlerden Yusuf
Örnek, Eren, Ali, Alper,
Kaan ve Emre ilk 11'de yer
alırken; Mete, Emir Can,
Hüseyin ve Bahattin oyuna
sonradan girdi. Emre,
Altınordu formasıyla ilk
gol sevincini yaşadı.(DHA)

Yakup Gökçe, Azime Gökçe, Alperen Gökçe, Ezgi Albayrak Gökçe, Ayfer Albayrak, İbrahim Albayrak

İsmet Arzuman - İbrahim Albayrak
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Fotoğraflar: Erkan Kart

TRANSFER yasağı nedeniyle 6
dönemdir kadrosunu takviye edemeyen
ve yeni sezon öncesi 6 oyuncusu yuvadan
uçan siyah-beyazlılar, futboluyla
istenileni veremese de gösterdiği
mücadele ile taraftarından alkış topladı.
Kaleci Ozan Evrim, sol bek Özgür Özkaya,
ön libero Ceyhun Gülselam ve santrfor
Deniz Kadah olmak üzere 30 yaş üstü 4
oyuncusuyla sahaya çıkan İzmir ekibinde
43 yaşındaki forvet Murat Uluç ise 81'inci
dakikada oyuna alındı. Altay'ın 18
yaşındaki stoperi Yunus Efe 
Sarıkaya ilk 11'de yer alıp ilk profesyonel
maçına çıktı.

Grubun en iddialı takımlarından bir ile

karşılaştıklarını belirten Altay Teknik
Direktörü Gökhan Karaaslan, "Sahada
zorlu ve aynı zamanda çekişmeli geçen
bir müsabaka vardı. Ekibimin hem fiziksel
hem de taktiksel olarak gösterdiği
performans beni mutlu etti. Gelecek
haftalarda bu performansın üstünde daha
çok çalışıp yolumuza devam edeceğiz.
Yunus Efe'ye profesyonel kariyerinde
başarılar diliyor ve tebrik ediyorum.
Altyapı oyuncularımızın çoğunlukta
olduğu bir takımız. Altay'ımızın akademisi
bitmek tükenmek bilmeyen bir okul. Nice
oyuncuyu Türk futboluna kazandıran bir
ekibiz. Oyuncularıma ve taraftarlarımıza
teşekkür ederim" diye konuştu. (DHA)

Gökhan
Karaaslan

Bucaspor’dan
harika geri dönüş

2'NCİ Lig Kırmızı Grup'ta
sezonun ilk haftasında
deplasmanda Erbaaspor'a
konuk olan Bucaspor 1928,
müthiş bir geri dönüşe imza
attı. Sarı-lacivertliler 82'nci
dakikada geriye düştüğü
maçı uzatma dakikalarında
attığı golle 2-1 kazanarak
2024-2025 sezonuna
galibiyetle başladı. Bucaspor
1928, golü yedikten 2 dakika
sonra Safa Yılmaz'la
beraberliği yakaladı.
Erbaaspor, 90+8'inci

dakikada Oktay'ın kırmızı
kart görmesiyle 10 kişi
kalırken, Bucaspor 1928
penaltı kazandı.

Tecrübeli futbolcu Yasin
Öztekin, 90+7'de kritik
penaltıyı gole çevirmeyi
başardı. Sarı-lacivertlilerde
90+12'de Bayram ve Osman
yedek kulübesinde direkt
kırmızı kart gördü. Son
dakikaları büyük çekişmeye
sahne olan karşılaşmayı
kazanan İzmir ekibi büyük
sevinç yaşadı. (DHA)
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3'ÜNCÜ Lig 1'inci Grup'taki sezonun ilk
maçında cumartesi günü taraftarı
önünde Kırşehir FSK'yı konuk edecek
Karşıyaka, transfer yasağını kaldırarak
yeni transferlerinin lisanslarını
yetiştirecek. Yalnız 2022-2023 sezonunda
takımda oynayan eski futbolcularından
Recep Türköz'e olan 200 bin TL
tutarındaki borcu nedeniyle Futbol
Federasyonu kanalıyla yasaklı olan Kaf-
Kaf sorunu hafta içinde çözecek. Daha
önce kadroda geçen sezondan kalan
futbolcuların lisanslarını çıkaran yeşil-
kırmızılılar, yeni transferleri de maça
yetiştirecek. (DHA)

KSK YASAĞI
KALDIRACAK
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Söke’deki Beşparmak Dağları'nda
bulunan ve M.S. 7. yüzyılda
yapıldığı düşünülen Yediler
Manastırı için güvenlik ve koruma
tedbiri alındı. 2010 yılında şans
eseri ziyaretçilerin olmadığı bir
sırada manastırın duvarları ve
kulesinin çöktüğünü ve o günden
bu yana koruma projesinin
gerçekleş-tirilmediğini ifade eden
EKODOSD Başkanı Bahattin
Sürücü, “Manastıra çıkamayanlar
için, yol yapılması yerine
Latmos’un kuzey bölgesindeki
Söke’ye bağlı Karakaya ekoturizm
merkezinde olduğu gibi, Gölyaka ve
Kapıkırı köylerinde sanal ortamda
izlenmesini sağlayacak bir proje
geliştirilebilir” dedi. (İHA)

Binlerce Yörük bu
senlikte bulustu
Manisa'da Yörük Türkmen Derneği tarafından bu yıl 6’ncısı düzenlenen
Ege Bölgesi’nin en büyük bağbozumu şöleni renkli görüntülere sahne oldu
BÜYÜK İLGİ GÖRDÜ
Şehzadeler’e bağlı Sancaklı İğdecik
Mahallesi’nde düzenlenen şölene,
Vali Vekili Aydın Memük,
Büyükşehir Belediye Başkanı Ferdi
Zeyrek, ilçe belediye başkanları ve
binlerce vatandaş katıldı. Vali Vekili
Memük, Gazi Mustafa Kemal
Atatürk, “Yörük çadırından tüten
bir duman olduğu müddetçe hiçbir
güç ve kuvvetin milletimizi ifade
etmiştir” diye konuştu. 

BOL BOL İKRAM
Başkan Ferdi Zeyrek de,
“Kültürümüzü yarınlara taşıyacak
her türlü etkinlikte yer alacağız”
dedi. Ardından Alaşehir Kemaliye
Zeybek Ekibi, Ödemiş Yörük Efeleri
Derneği Zeybek Ekibi, sanatçılar
Ayşe Karaçam, Zeki Yılmaz ve Uğur
Önür konser verdi. Şölende
katılımcılara 2 ton yaş üzüm ve odun
ateşinde pişen keşkek ikram edildi.
(Haber Merkezi)

Kadim manastıra
güvenlik kalkanı

Kültürel tarihi ve doğal güzellikleri ile
birçok gezginin rotasında yer alan
Aydın’ın Germencik ilçesine bağlı
Selatin Mahallesi'ndeki 800 yıllık
çınar ağacı da ilgi odağı olmaya
devam ediyor. Tarihin sessiz tanığı

anıt ağacı
görmeye gelen
ziyaretçiler, anıt
ağacın gölgesinde
oturup geçmişin
izlerini düşünüyor.
800 yıllık anıt
ağaç, pek çok
tarihi olaya da
tanıklık ederken

aynı zamanda bölgenin kültürel ve
doğal zenginliğini de yansıtıyor. Anıt
ağaç, kökleriyle toprağa, dallarıyla
gökyüzüne uzanarak hem geçmişi
hem de geleceği bir araya getiriyor.
800 yıllık anıt ağacın gölgesinde
kurulan Germencik Belediyesi
Selatin Köy Pazarı ile özellikle hafta
sonları ziyaretçi akınına uğrayan anıt
ağaç, ziyaretçilerini karşılıyor. (İHA)

Kiraz’ın düşman
işgalinden
kurtuluşunun 102.
yılı kapsamında
‘İkilem’ grubu
konser verdi. Cem
Yazan Kiraz Çok
Amaçlı Pazaryeri’nde
gerçekleştirilen
konser öncesi
konuşan Belediye
Başkanı Nasuh
Coşkun, başta Gazi
Mustafa Kemal
Atatürk ve silah
arkadaşları olmak
üzere vatan için
canlarını feda eden
tüm şehitleri
rahmetle andı. Daha
sonra sahnele çıkan
"İkilem" müzik
grubu, sevilen
parçalarını
seslendirdi. (AA)

Geçmişi ve geleceği
bir araya getiriyor

Kültür ve Turizm
Bakanı Mehmet Nuri
Ersoy, "Geleceğe
Miras" projesi
kapsamında
"dünyanın en eski
ticaret gemisi batığı"
olarak nitelenen
Antalya’daki Kumluca

Orta Tunç Çağı Batığı'na ve su altı lahitlerin
keşfedildiği noktalara dalış gerçekleştirdi.
Ersoy, "Bu keşiflerin sayısını artırıyoruz ve
keşiflerden elde ettiğimiz kültür varlıklarının
envanterini de oluşturuyoruz” dedi. (İHA)

Kiraz’ın kurtuluşuna
özel ‘İkilem’ konseri

3 EYLÜL 2024 SALI
4 TL

Tasarım: PELİN PEKEDİSEditör: HAKAN SERBEST
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‘KUZEYİN OĞLU’ SAHNEDE

İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin ev sahipliğinde
‘teknoloji’ temasıyla ve ‘Zamanın Ötesine

Geçiyoruz’ sloganıyla 93’üncü kez kapılarını açan
İzmir Enternasyonal Fuarı kapsamındaki çim

konserlerinde ‘Kuzeyin Oğlu’ olarak
bilinen sanatçı Volkan Konak

sahne aldı. Karadeniz
şarkılarıyla tanınan

Konak, Ege şarkılarıyla
İzmirliler’i coşturdu.

YETENEKLER SERGİLENDİ
Fuarın Alternatif Sahne konserlerinde sahne alan Melis
Fis, dinleyicilere müzik dolu bir gece sundu. Kültürpark

Açıkhava Tiyatrosu’nda gerçekleştirilen
RedBullDanceYour Style Türkiye finalinde,

izleyiciler, dans ve eğlence dolu bir gece
yaşadı. Sokak dansı türlerinin en

iyilerinin belirlendiği yarışmada
finale kalan dansçılar, pistte
yeteneklerini sergiledi. 
(Haber Merkezi)
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Bakan Ersoy
batık dalışında


